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Črni bratje
^TVipavi snemajo film in nadalje- 
T vanko Črni bratje po istoimenski 

povesti Franceta Bevka. Gre za zavedne 
dijake, ki so se v Gorici spontano uprli 
fašizmu, kar jih je za vedno zaznamo
valo. Njihove usode so povečini tragič
ne, Mirko Brezavšček pa je postal tudi 
?rva mladoletna žrtev fašizma v Evropi. 
Pobudo za film je dal Marjan 
Bevk, ki je tudi soscenarist fil
ma.

v nvropi.

A

Zanimiv in obiskan 
muzejski dan A

Spet prva liga

Nace Kosmač
\Togometaši Primorja so zanesljivo 
•^usvojili prvo mesto v drugi ligi in 

1 izborili napredovanje. Pa 
Bosta Primorje in z njim Nace 
■■'Osmač igrala v prvi ligi?

65 let od 'ajdovske vlade'

Boris in Borut Pahor na Policah
Ajdovščina, 2. maja - Na proslavi ob 65. letnici prve povojne narodne vlade je bila dvorana nabito pol
na, za govornico pa so se zvrstila ugledna imena s slovenske politične in kulturne scene, med njimi tr
žaški pisatelj Boris Pahor, ministrica za obrambo dr. Ljubica Jelušič in (nenapovedano) tudi predsednik 
vlade Borut Pahor. Vsi govori so bil udarni in precej čustveno obravani, obiskovalci pa so lahko uživali v 
tudi v bogatem kulturnem programu.

Petomajske nagrade in priznanja 

ob občinskem prazniku
Ajdovščina, 5. maja - V nasledni
ci nekdanje Bratinove dvorane, 
kjer so v zadnjih dneh druge sve
tovne vojne ustanovili slovensko 
vlado, je potekala tradicionalna 
slovesnost ob občinskem pra
zniku. Govornika sta bila župan 
Marjan Poljšak in ministrica za 
kulturo Majda Širca, program je 
oblikovala glasbena šola Vinka 
Vodopivca iz Ajdovščini. Podeli 
so tudi vsakoletne petomajske 
nagrade in priznanja (na foto
grafiji Matjaža Slejka).

Boris Jež za župana!
Ajdovščina, 20. maja - Na ti
skovni konferenci so predstav
niki občinskih odborov strank 
NSi, SLS, SDS in SD predstavili 
skupnega kandidata za župana 
na letošnjih lokalnih volitvah. To 
je Boris Jež, 51 - letni agronom 
iz Lokavca.Na prvi predstavitvi 
je Jež dejal, da se bo kot župan 
držal treh metod, za katere misli, 
da so bistvenega pome
na: javnost dela, zako
nitost in povezanost.

Vinski in kulinarični 
okusi Vipavske
Zemono, 9. in 10. maja - Festival 
Okusi Vipavske je v svoji četrti iz
vedbi privabil veliko število obi
skovalcev, na kar sta opozarjali 
na daleč vidni koloni parkiranih 
avtomobilov, ki sta se razpote
gnili vse do magistralke, pred
vsem na ponedeljek, medtem 
ko je bila nedeljska izvedba spr
va nekoliko zadržana.

“■Nk azvojna agencija ROD je kot no- 
^ * silec projekta očitno pripravila 

Jfc^tfnamljivo ponudbo, pa tudi vre
me je zdržalo in omogočilo izpeljave 
festivala v zastavljenem obsegu. Že poc 
arkadami zemonskega dvorca so obisko
valce pričakali ponudniki sirov, meda, 
sušenega sadja, pa domači živilci (slado
ledi Leone) in vseskozi oblegana stojnica 
z Mlinotestovimi dobrotami.
Festival so namreč z zgolj vinske po

nudbe razširili še na druge kulinarične 
užitke, pri čemer so zasledovali spoj 
tradicije in sodobnosti. Osrednjo vlogo 
so namenili sirom in delavnicam, kaj 
se da z njimi v vrhunski kulinariki do
seči. Tako je ponedeljkovo delavnico z 
Ernestom laccarino iz Neaplja, nosilcem 
kar dveh Michelinovih zvezdic, spre
mljalo kar 90 navdušenih obiskovalcev, 
pa čeprav je bilo najprej število omejeno 
na 40. Osnovni laccarinov napotek pri 
pripravi jedi iz sira (kot tudi na splo
šno) je bil, naj se kulinariki le ozrejo po 
bližnji okolici in iz nje črpajo navdih za 
svoje stvaritve.
Po festivalu se je vidno oddahnila tudi 

Tanja Krapež iz Roda: »Okuse Vipavske 
smo izpeljali tako, kot smo si jih zami
slili in sem prepričana, da so spremembe 
in novosti pripomogle, da so si izborili 
vidno mesto med podobnimi festivali v 
državi.« Promocijskemu namenu se je 
pridružil tudi trženjski in tako je bilo 
moč izdelke, pa tudi vina, kupiti, Za 
začetek se je zadeva kar obnesla, saj so 
vinarji prodali za skoraj tisoč evrov bu
teljk svojih izbranih vin.
Toda festival s tako številčno zasedbo 

ponudnikov kot tudi obiskovalcev pa 
krepko presega parkirne zmogljivosti 
Zemona in pogosto se je cesta (z obeh 
strani) s pločevino povsem zamašila. 
Tega se zaveda tudi Krapeževa: »Do pri
hodnje izvedbe bomo morali logistiko 
domisliti, morda bi uvedli brezplačni 
avtobusni prevoz iz Vipave na Zemono 
in nazaj.« ep
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Pestro dogajanje v projektu 

RUBIRES
V obdobju zadnjih tednov sta bili v projektu RUBIRES izpeljani dve aktivnosti, v kratkem pa bo izpeljana 

še ena.
delujočih šol ter tudi članom komisije, 
za njihovo nepogrešljivo delo.

Vsi udeleženci so bili nagrajeni z obi
skom uspešnega podjetja Pipistrel d.o.o. 
z več kot dvajsetletno tradicijo. Do leta 
1996 so proizvajali motorne zmaje, ka
sneje je podjetje razvilo svoje prvo ul
tralahko letalo. Proizvajajo pet različnih 
tipov letal, vsako prilagojeno potrebam 
kupca. Poleg proizvodnje ultralahkih le
tal, so v zadnjih letih postali znani tudi 
po koriščenju sončne energije za proi
zvodnjo električne energije. Paneli za 
pridobivanje sončne energije so name
ščeni na strehi novih prostorov. Količina 
energije, ki jo pridobijo na ta način, pov-

r«
.CENTRAL 

V EU ROPE
COOPf ftATING FOR SUCCiSS.

sem zadostuje njihovim potrebam, saj jo 
večji del oddajo v omrežje drugim upo
rabnikom. Učenci so bili zelo navdušeni 
nad ogledom podjetja in načinom delo
vanja, posebej pa so jih navdušila letala 
in njihova 
izdelava.
Lastniku 
Pipistrela 
Ivu
Boscarolu 
smo zelo 
hvaležni za
možnost vpogleda v delovanje tako na
prednega in razvitega podjetja, Andreju 
Horvatu pa za zanimivo vodenje in od
govarjanje na številna vprašanja mladih 
radovednežev.

1. aprila smo z osnovnimi šolami 
Danila Lokarja Ajdovščina, Draga 
Bajca Vipava in Otlica zaključili 

šolsko tekmovanje s področja biomase. 
Zelo uspešno so se predstavile vse tri 
osnovne šole, saj so se razlike med uvr
stitvami posameznih skupin merile v 
desetinkah točk. Najuspešneje pa se je 
predstavila Osnovna šola Draga Bajca 
Vipava s skupino »A JE TO«, ki so jo 
sestavljali Patrick Marc, Klemen Krašna 
in Gašper Kodele. Fantje so zbranim 
predstavili pridobivanje energije iz tra
dicionalne vipavske kulture: vinske 
trte. Natančneje iz rožja, ki ostane po

obrezovanju vinske trte in večini kme
tov predstavlja odpadek oziroma nekaj, 
česar se morajo znebiti, največkrat tako, 
da ga zakurijo ali z mulčenjem vrne
jo v zemljo. Skupina »A JE TO« pa je v 
svoji nalogi podala alternativo za kori
ščenje tega vira. Dokopala se je tudi do 
podatka, da ima najvišjo kurilno vre
dnost rožje vinske sorte sauvignon. Za 
svoj trud bodo nagrajeni z štiridnevno 
ekskurzijo v nemško mesto Straubing, 
kamor potujejo zmagovalne ekipe vseh 
projektnih partnerjev. Na tem mestu 
se želimo zahvaliti vsem udeležencem, 
obiskovalcem, staršem, ravnateljem so-

Zmagovalna
ekiPa Osnovne 
sole Draga Bajca 
Vipava, skupaj z 
njihovo mentori
co Majo Kretič, 7. 
junija odpotuje na 
strokovno ekskur- 

v Z1j° v Straubing, 
kjer se bodo srečali z zmagovalci iz 
ostalih partnerskih območij. Že na poti 
v Nemčijo pa se bodo lahko spoznali i 
zmagovalno ekipo z območja druge-

EUROPEAN UNION
EUROPEAN REGIONAL
dievelopmenthjnd

ga slovenskega partnerja, saj se bodo 
na pot odpravili skupaj. Organizator je 
zanje pripravil zanimiv in poučen pro
gram, med drugim jim bodo predsta
vljeni obnovljivi viri energije kot taki, 
ogledali si bodo razstavo, predstavljena 
in razkazana jim bo mestna toplarna 
prav tako pa jim bo predstavljeno mesto 
samo. Učencem vsekakor ne bo dolgčas 
in gotovo se bodo iz Nemčije vrnili polni 
vtisov in doživetij.

Patricija Štor, koordinatorka projekta

JAM AVTO d.o.o.
P.E. Polje
5290 ŠEMPETER PRI NOVI GORICI 
Tel. : 05 / 303-1234 Fax. : 05 / 996 - 5676 

Gsm: 041 / 772 - 266

am avto
Urnik: PON-PET 9.30 -17.30 

SOB 9.30-12.30 
www.jamavto.si jam@siol.net
o Nudimo vse vrste financiranja 
a Možnost staro za staro 
a Prepisi vozil

BMW serija 3: 318 
TDS COMPACT 
1.1998, 222222 km, klima 
cena 2.490 €

BMWM3 
L. 2009, klima 
cena: 68.000 €

Toyota Variš I.OVVT-i SOL. Volvo C30 
1 .LAST. 1.6D Momentum

I. 2001, 123000 km, klima I. 2008, 80.000 km 
cena: 4.190 € Pokličite za ceno!

VW Passat Variant 
1.8 Hghline
I. 1999,145.000 km, klima 
cena: 3.300 €

VW Passat Variant 2.0 
TDI DSG.NAVI.XSENON
I. 2007, 132.000 km, klima 
cena: 11.790 €

P*

BMW serija X3: 3.0d 
I. 2007, klima 
cena: 24.800 €

Citroen ZXTURBODIESEL 
1.1995, klima 
cena: 1.100 €

Fiat Panda panda 
I. 2004, 94.000 km, klima 
cena: 3.990 €

FiatStilo 1.4 16V 
1.LASTNIK
I. 2005, 80.000 km, klima 
Pokličite za ceno!

Honda FR-V 1.7i 
Confort 
I. 2005, 78.000 km, klima 
cena: 10.990 €

Mazda Demio 1.4i Mazda Premacy 1.8i
I. 2001,72.000 km, klima I- 2000,140.000 km, klima 
Pokličite za ceno! cena: 3.290 €

Toyota Corolla WG1.6WTi 
I. 2003, 108.000 km, klima 
cena: 5.450 €

Opel Astra 1.8 16V 
Bertone edition 
I. 2001, klima 
cena: 4.490 €

K
» A

Peugeot 206 SWXS 
1.4 16V
I. 2004, 129.000 km, klima 
Pokličite za ceno!

Nissan - CABSTAR TL 35 
I. 2006, 53.000 km, klima 
cena: 12.600 €

Ford Ka 1.3i 
KOT NOV
I. 1998, 128.000 km, klima 
cena: 1.790 €

Renault Clio 1.5 dCi Renault IVI e gane
I. 2003, 119.000 km, klima Sedan 1.9 dCi 
cena: 3.600 € I. 2003, 140.000 km,

klima, cena: 4.690 €

VW Transporter 
Možnost ugodnega 
najema



65 let od 'ajdovske vlade' Marijan Božič

Brez vlade Kidriča ne bi bilo vlade 

Peterleta
Ajdovščina, 2. maja - V dvorani na Policah je bila proslava ob 65. letnici prve povojne narodne vlade. 
Zbralo seje skoraj tri tisoč ljudi, ki so spremljali več kot dveurni program. Nenapovedano seje slove
snosti udeležil tudi Borut Pahor, ki je kot prvi predsednik vlade v samostojni Sloveniji prišel na proslavo 
v Ajdovščino.

VTaiPrcJ Je za dvig razpoloženja 
poskrbel ajdovski župan Marjan 
Poljšak, ki se je zavzel za novi 

socializem, družbeni red, ki bi pobral 
najboljše iz socializma in kapitalizma in 
kar naj bi prakticirali že tudi v ajdovski 
občini. Nato je govorila tudi ministrica 
za obrambo Ljubica felušič, ki je bila 
pred proslavo tudi gostja Radia Nova. 
čestitala je Primorcem, ki so dali zave
do tedanji vladi. Državljane je pozvala, 
nai bodo ponosni na svojo zgodovino, 
na svO)o državo. »Nič nam ni bilo po- 
^r/Mega, obranila nas je srčnost naših 

prednikov, imamo svojo državo z vsem, 
kar sodi k takšni državi. Nekoč so rekli, 
da si bo ta narod pisal sodbo sam. Danes 
-a lahko rečemo, da si je ta narod spisal 
'■'ojo sodbo, sodbo zmage kot del antifa- 
Istične koalicije, in da je ta narod danes 
del sveta, v katerem je treba vzpostaviti 
pravičen red, spoštovanje, tovarištvo in 
človeško dostojanstvo. Zato smrt fašiz
mu, smrt sovraštvu in smrt delitvam, 
svobodo narodu, strpnosti!« je z dvi
gnjeno roko, stisnjeno v pest, končala 
svoj govor Ljubica Jelušič.
Tržaški pisatelj Boris Pahor je govoril

o uporu primorskih ljudi proti fašizmu, 
o tem, da je treba objaviti izsledke me
šane slovensko-italijanske komisije, da 
tudi Italijani spoznajo resnico o kraških 
jamah, in spomnil na njegove prijatelje, 
duhovnike Terčelja, Piščanca in Slugo, 
ki so se borili proti fašizmu in v tistih 
časih proti Vatikanu. »Slovenska drža
va bi morala zaključiti s preteklostjo in 
enotno vzgajati mladino. Priznajmo si, 
da smo Primorci dali za svobodo in de
mokracijo več, kot je bilo treba. S svojo 
mediteransko dušo smo znali ohraniti 
svoje dostojanstvo.«

Na govorniški oder se je povzpel tudi 
predsednik vlade Borut Pahor in go
voril o evropski krizi in o tem, da se 
je Slovenija po njegovem že izvlekla iz 
krize. »Velika večina ljudi v Sloveniji ni 
plačala socialnega bremena, tako kot ga 
plačujejo v nekaterih državah, kjer naj- 
siromašnejši sloj plačuje napake tistih, 
ki so povzročili to krizo. Narodna vlada 
v Ajdovščini je bila res revolucionarna 
vlada Borisa Kidriča, vendar pa brez nje 
ne bi bilo prve demokratično izvoljene 
vlade Lojzeta Peterleta,« je dejal Borut 
Pahor. Zadnji del nagovora je namenil 
arbitražnemu sporazumu med Slovenijo 
in Hrvaško, ko bomo s pravično mejo 
dokončno oblikovali svojo državnost in 
gledali s ponosom naprej.
Med sodelujočimi sta bila še dva emi

nentna primorska kulturnika, pesnik 
Ciril Zlobec, ki je bil slavnostni go
vornik na proslavi pred petimi leti, in 
Aleksander Valič, ki je kot frontni gle
dališčnik sodeloval na velikem slavju ob 
ustanoviti vlade 5. maja 1945 in je teda
nje recitacije ponovil tudi včeraj.
Za glasbeno kuliso dogodka so skrbeli 

moški zbor Srečko Kosovel, solopev- 
ci glasbene šole Vinka Vodopivca iz 
Ajdovščine, orkester slovenske vojske, 
ter pevka Jasmina Putnik in plesalka 
Šenka Božič.
Dogodek je 'popestril' ajdovski zet in 

'pojoči major' Ladislav Troha, ki bo za 
dobrih 400 evrov obogatil državni pro
račun.
Pod šotorom naj bi bilo potem družab

no srečanje, toda oprano zelje v funk
ciji jote ljudi ni dolgo zadržalo, zato je 
Gorski cvet kaj kmalu igral samemu 
sebi.

tekst Edvard Pelicon, 
foto Silvester Drole, Božo Uršič

5. maj 1945 spet cenjen
Ajdovščina, 5. maja - V Dvorani prve slovenske vlade, torej v naslednici nekdanje Bratinove dvorane, 
kjer se je 5. maja 1945 zgodila prva slovenska vlada, je bila tradicionalna slovesnost ob občinskem 
prazniku, ki ga ajdovska občina praznuje prav v spomin na ta dan.

^^^ovornika sta bila župan Marjan 
■ —Poljšak, ki je podal oceno dela 
Vi občine v obdobju med dvema 
občinskima praznikoma, in ministri- 

« za kulturo Majda Širca, ki je v zelo 
-rstveno obarvanem govoru poudarila

specifično rast in zasluge primorskega 
življa pri oblikovanju slovenske samo
bitnosti.

Podelili so seveda tudi tradicionalne 
nagrade - petomajski priznanji sta pre
jela

Inštitut za varnost Lozej d.o.o. 
Ajdovščina in Mešani pevski zbor 
Kulturno umetniškega društva 
Primorje Ajdovščina. Priznanja Občine 
Ajdovščina so šle v roke Društva za 
oživljanje lokavškega izročila Doli iz 
Lokavca, Alenke Dolgan iz Ajdovščine 
in Alberta Kravosa s Ceste. Spominsko 
priznanje občine je dobil ajdovska no
gometna legenda Adrijan Pegic (od 
leve proti desni na fotografiji Matjža 
SlejKa so predsednik društva Doli Boris 
Blaško, Albert Kravos, Adrijan Pegic, 
Alenka Dolgan, Marjan Lozej in pred
sednik zbora Miro Gorup).

Glasbeni del je bil v domeni glasbene 
šole Vinka Vodopivca iz Ajdovščine - 
peli so solisti Jernej Malik, Nina Tratnik 
in njuna profesorica Jerica Rudolf, za 
klavirjem je bila Meta Fajdiga, z na
tančnim igranjem pa se je predstavil 
tudi pihalni orkester glasbene šole pod 
vodstvom Andreja Kobala. Prireditev 
je spretno povezovala Sandra Hain. 
Dvorana je bila polna, ob koncu pa so 
skupno zapeli še Vstajenje Primorske.

ep

Angloameriški
kapitalizem

^^TTarod, ki zanemarja ali zanika 
svojo zgodovino, ne more preži- 

JL ^ veti in si tega tudi ne zasluži. S 
tega vidika sem vesel, da se oživlja in skr
bi za ohranjanje vedenja o vseh dobrih, 
pogumnih in modrih dogodkih v naro
dovi zgodovini. Za oživljanje takšnega 
vedenja in spomina so namenjene, tudi 
in predvsem, razne vsakoletne državne 
proslave, kakršna je bila v začetku maja 
v počastitev 65. obletnice ustanovitve 
prve slovenske vlade v športni dvorani 
na Policah. Osrednji del vsake proslave 
so slavnostni govori. Od njih se vnaprej 
pričakuje, da bodo spominsko vzneseni, 
resnicoljubni, narodnopoživljajoči in

primerno dolgi.
Na tej majski proslavi je bilo kar nekaj 

govornikov in večina se je držala tega 
nenapisanega govorniškega protokola. 
Za slavnostne govornike se večkrat reče, 
da prepisujejo svoje govore ali samo 
pomembne citate od kakšnih svetovno 
znanih pomembnih politikov ali misle
cev. To pa gotovo ne velja za našega žu
pana. Pri njemu se mi zdi, da vsakič pre
pisuje le svoj prejšnji govor, s to razliko, 
daje bil že prvi govor zanič. Namesto da 
bi v svojih 'slavnostnih govorih' pošteno 
hvaležno navajal vse ljudi in dejanja, ki 
so nam tlakovali pot do državnosti, se 
huduje nad angloameriškim kapitaliz
mom. Toda ravno župan bi prvi v občini 
moral vedeti, da če ne bi Jugoslavije leta 
1948 podprl 'angloameriški kapitalizem', 
bi bila Stalinova Rusija do Vrtojbe. Ne 
dvomim tudi, da bi bil tovarišu Stalinu 
nastopaški županov govor izjemno všeč, 
našemu županu pa verjetno to, da bi jaz 
končal nekje tam v Sibiriji.
Slovenija, naša domovina, leži dejansko 

skoraj v geometričnem središču Evrope. 
Ne moremo si več privoščiti nobenih 
narodnostrateških napak na nobenem 
nivoju, tudi na županskem ne. Tudi ta
kšnih ne, ki nam delajo sramoto pred 
nami samimi, in pred svetom.

Primorje na enem tiru
Ajdovščina, 3. maja - Primorje je na skupščini prešlo na enotirni sis
tem upravljanja, ki je nadomestil dosedanji dvotirni sistem z nad
zornim svetom in enočlansko upravo, ki jo pooseblja generalni di
rektor.

^"■rtjako predstavniki kapitala (Robert 
Brajdih, Branko Bakaršič, Mitja 

JL Čotar) kot predstavniki zaposle
nih (Nadja Zupančič, Aleš Kete, Stanko 
Ožbot) v nadzornem svetu so bili vsi 
zaposleni v Primorju in torej neposre
dno podrejeni generalnemu direktorju, 
ki naj bi ga nadzirali (in bi ga teoretič
no lahko tudi zamenjali). Skupščina 
je s sklepom odpravila ta nesmisel, da 
podrejeni v podjetju nadzirajo nad
rejenega, kar je bilo doslej, ko je imelo 
Primorje Mandat šestim članom nad
zornega sveta je s tem prenehal, nov 
upravni odbor pa sestavljajo dosedanji 
generalni direktor Dušan Črnigoj, di
rektor inženiringa Robert Brajdih in 
finančni direktor Alojz Bolčina. Mandat 
trojice traja šest let .rl

MESNICE in
PREDELAVA MESA

j

Rovtar
ROSTEP d.o.o. Potoče

Mesnica Rovtar v C2 in v marketu v .\jdov&&ini.

Mlado gov^e pleče 0,00 € za kg
Nvif(j*ki hrbet brez kosti (prata) 0,99 € za kg

Cene vejj^jo od 21. do 24. m^fa 2010



Latnik | številka 99 21.5.2010

NSi, SDS, SLS IN SD podpirajo skupnega županskega kandidata

Boris Jež se je zavezal za javnost 
dela, zakonitost in povezanost
Ajdovščina 20 maja - S podpisom pogodbe je bila oblikovana široka koalicija strank, ki podpirajo sku
pnega županskega kandidata Borisa Ježa iz Lokavca pri Ajdovščini. Ježa, ki že osem let upravlja funkcijo 
direktorja GIZ Mesne industrije Slovenije, so podprli občinski odbori NSI, SDS, SLS IN SD.

Izjava SD

■•P Ysm)1 UV0<Jni predstavitvi je iz- 
razil zavezo trem vrednotam, 

* ki jim namerava slediti v okviru 
svojega dela: javnosti dela, zakonitosti 
in povezanosti. V Ajdovščino namerava 
prenesti svoje bogate izkušnje črpanja 
državnih in evropskih sredstev in tako 
zagotoviti denar za obnovo in izgra
dnjo infrastrukture, ki presega občin
ski proračun. Predstavniki strank so se 
strinjali, da v njem vidijo sposobnega, 
izobraženega in modernega človeka, ki 
je vpet v sodobne znanstveno - tehnične 
in socialne pridobitve sveta.
Boris Jež v svoji viziji razvoja občine 

Ajdovščina vidi trdno gospodarstvo, ki 
je po njegovih besedah branik varnosti 
in kvalitete življenje. Ustvariti namera
va prijazno okolje za razvoj gospodar
stva, stimulirati in podpirati dobre pro
jekte in podjetja, ki bodo pripomogli k 
ustvarjanju pogojev za novo zaposlitev 
in razvoj lokalnega okolja. Posvetil se 
bo področju aktivne politike zaposlova
nja, kjer mora občina prevzeti močnej
šo vlogo in pripraviti strategijo in pro
gram. Pomemben projekt za prihodnost 
Ajdovščine je ustanovitev izobraževal
nega trening centra.
Skupni županski kandidat je iz svoje

ga "Programa za spremembe in razvoj” 
podrobneje predstavil pet razvojnih 
projektov, med njimi: prehod ogrevanja 
vseh javnih zavodov v občini na obno
vljive vire in izgradnja tovarne peletov, 
dograditev otroškega vrtca, uvedba 
popoldanskega vrtca ter izgradnja po
trebne kapacitete za ostarele občanke in 
občane. Zavzema se za izgradnjo poseb
nega tržnega središča - tržnice za pro
mocijo in prodajo domačih pridelkov in 
izdelkov. Pri tem si želi resne promocije 
blagovne znamke »Okusi Vipavske doli
ne«, ki bo pomagala vsem sadjarjem, vi
nogradnikom in kletarjem prodati svoje 
pridelke in izdelke. Želi obnovitvi stara 
vaška jedra ter tudi center Ajdovščine. 
Načrtuje izgradnjo stalne likovne aka
demije v Vipavskem križu, ki bo dala 
poseben impulz razvoju kraja in doline. 
Jež je poudaril, daje potrebno posebno 

pozornost nameniti varstvu okolja in

sonaravnemu razvoju, saj bomo le tako 
lahko še naprej promovirali in tržili svo
je naravne danosti, predvsem pa sami 
uživali v zdravem okolju. Ajdovščina, 
je po njegovih besedah neizkoriščen 
naravni biser, ki bi se lahko kosal z naj
večjimi vinskimi turističnimi destina- 
cijami, vendar pa je za to potrebno še 
veliko postoriti, med drugim posodobiti 
in dograditi turistično in športno infra
strukturo.
Glavno nalogo svojega dela vidi Boris 

Jež v uspešnejšem črpanju državnih in 
evropskih sredstev za obnovo in izgra
dnjo ajdovske infrastrukture, kjer nalog 
in izzivov ne manjka. Vseh svojih pro
gramskih načrtov sicer ni razkril, je pa 
imenoval nekaj svojih pomembnejših 
programskih točk. Med njimi je nuj
na izgradnja Osnovne šole Ajdovščina, 
Mladinskega hotela, Tehnološkega par
ka in Kulturnega doma, projektov, ki so 
že vsi bili napovedani, vendar so zastali. 
Boris Jež verjame, da ima potrebno zna
nje in energijo, da jih izpelje do konca. 
Kot župan namerava oblikovali gibljivo 
in prodorno delovno skupino, ki bo do 
evropskih sredstev pomagala ne samo 
občini, pač pa tudi posameznim kmetij
skim subjektom na ajdovskem. Slovenija 
bo po letu 2014 izpadla iz najboljšega 
kroga za črpanje EU sredstev, Jež zato 
poziva k hitremu ukrepanju na tem po
dročju.
Večjo posvetovalno vlogo namerava 

podeliti krajevnim skupnostim, zato 
namerava oblikovati posvetovalni svet 
krajevnih skupnosti* s čimer se bo okre
pila komunikacija med krajevnimi sku
pnostmi in županom, saj meni, da bo le 
na ta način v nenehnem stiku s svojimi 
krajani, njihovimi težavami in potreba
mi.
Boris Jež vidi svojo vlogo kot povezo

valno. V svojem predstavitvenem go
voru je povedal:»Stranke, katerih sku
pen kandidat sem, mi dajejo upanje in 
zagotovila, da bomo skupaj, to prelepo 
Vipavsko dolino, ki je bila od rimskih 
časov vedno prehodna, pretočna, zani
miva dolina, zopet povezali. Povezali s 
sosedi, Ljubljano, Evropo.«

Občinski Odbor Socialnih demokratov Ajdovščina se je p0 opra
vljenih pogovorih s skupnim kandidatom Borisom Ježem odločila 
za odločno podporo Borisu Ježu za župana občine Ajdovščina tudi 
zaradi dejstva, da smo v kandidatu prepoznali sposobnega, izobra
ženega in modernega človeka, ki je vpet v sodobne znanstveno 
tehnične in socialne pridobitve sveta.

fTTlako smo brez težav oz. z velikim 
obojestranskim odobravanjem 

JL npr. dogovorili kot pomembno 
skupno programsko točko tudi izvedbo 
širokopasovnega dostopa do svetovnega 
spleta iz vsakega gospodinjstva v obči
ni Ajdovščina. Načelo enakih možnosti 
je namreč nam, socialnim demokratom 
blizu in zdi se nam bistveno, da imajo 
vse šolarke in šolarji, ne glede na kraj 
prebivanja enake možnosti dostopa
nja do interneta, ki pomeni mlajšim 
generacijam ne samo zabavo in orodje 
družabnosti, pač pa tudi vir informacij, 
sredstvo izobraževanja, kakor tudi za
poslitveno možnost. Lep primer za iz
gradnjo širokopasovnega dostopa do in
terneta je občina Komen, ki je navkljub 
geografski razpotegnjenosti bivalnih

enot, to razvojno možnost izkoristila v 
lanskem letu, tudi s pomočjo evropskih 
sredstev.

15. srečanje šolskih gledaliških skupin

Prišli, odigrali.

zmagali!

Po razgrnitvi programa županskega 
kandidata so svoja stališča predstavili 
še predstavniki strank. Dušan Mikuž 
iz občinskega odbora NSi je dejal, da je 
Ajdovščina znana po burji, čas pa je, da 
dobro prepiha tudi občinsko politiko, 
saj je potreba temeljitih sprememb. Ni 
treba daleč, pa se že vidi, kako ajdovska 
občina caplja za ostalimi, pa čeprav ima 
bistveno večje naravne in ekonomske 
potenciale. NSi se v skupnem programu 
še posebno 'najde' pri večji teži krajev
nih skupnosti in pri širitvi vrtcev, tudi 
s koncesijami.
Alojz Klemenčič, kot vodja svetniške 

skupine SDS v občinskem svetu, zelo 
dobro pozna delo sedanje občinske gar
niture, ki postaja vse bolj arogantna in 
samozadostna, dogajanja na občinskem 
svetu pa spominjajo na slabo zrežirano 
burko. Poleg tega sedanja oblast prepo
gosto hodi po konici noža, ko se ne ve, 
ali je vse dogajanje sploh še zakonito. 
In čeprav si bodo vse štiri stranke sku
šale na volitvah v občinski svet odrezati 
čim večji kos pogače, pa je skupno vsem 
zavedanje, da je res skrajni čas za spre
membe.
Metod Štrancar iz SLS je dejal, da je 

vesel, ker je Boris Jež sprejel kandida
turo, saj že 15 let let z njim dela in ve, 
da zna delati tako samostojno kot tudi 
timsko, ob tem pa strokovno. Štrancar je 
prepričan, da bo znal uresničiti skupni 
program in da se bodo čez štiri leta imeli 
s čim pohvaliti.
Simon Makovec Kržišnik iz SD je dejal, 

da se s programom zavezujejo ustvariti 
enake možnosti za vse, saj je na zemlje
vidu občine še preveč sivih lis, kar se 
osnovne infrastrukture tiče in pogo
jev za kakovostno življenje. Čeprav so 
stranke, ki Ježa podpirajo, precej razno
rodne, pa je Makovec Kržišnik zatrdil, 
da so se v skupnem programu zavestno 
izognili visokim političnim temam z 
državnega nivoja, saj jih zanima samo 
dobrobit občank in občanov.
Na koncu so vsi skupaj še uradno pod

pisali dogovor o skupnem nastopu o vo
litvah za župana.

Kako naj izpovem vse te edinstvene in čudovite občutke, ki me ve
dno znova preplavijo, ko uzrem svoje razkošno priznanje s 75. sre
čanja šolskih gledaliških skupin.

f f Migliore Interpretazione Femminile" 
ali "Najboljša Ženska Vloga"!
... WAAAW! Naravnost fantastič

no. Ta dosežek in vse pohvale ter čestitke 
pa so le še toliko slajše, ker so vsaj z moje 
strani prišle povsem nepričakovano. Med 
pripravami na gledališko srečanje, sko
raj ni bilo besed o katerikoli nagradi ali 
celo zmagi, na to niti pomislili nismo. No, 
seveda smo se včasih pošalili, češ 'Kaj pa 
če zmagamo?! Kaj pa če bo kdo od nas 
nagrajen z naslovom najboljša moška ali 
ženska vloga? Kaj če ... ' Kakorkoli že, 
namesto dolgotrajnih stresnih priprav, 
smo 'Našega cesarja', zaradi smeha red
ko odigrali do konca. Pravzaprav, je po 
pravici povedano našim pripravam težko 
reči "priprave" na veličasten dogodek. V 
nasprotju z marsikatero oz. bolje reče
no kar v nasprotju z ostalimi sedmimi 
konkurenčnimi igralskimi skupinami, je 
bil naš glavni nastop poln sproščenosti. 
Igrali smo, da bi se imeli lepo, za zabavo, 
"za smeh", za druženje, za spoznavanje 
novih ljudi, zato da bi izkusili in doživeli 
nekaj svežega, zato da bi si pridobili polno 
novih izkušenj. In prav zaradi tega je bila 
tista sobota, 8. maja 2010, tako čudovita, 
saj so vsi, predvsem pa glavna, tehnična 
žirija, vso to našo preprostost, sprošče
nost, uživanje v igranju, obenem pa tudi 
preciznost in talentiranost opazili ter jo 
pohvalili na najboljši možen način, s prvo 
nagrado! A, to je bila zame osebno le še 
pika na i, v roki sem tedaj namreč že dr
žala nagrado za najboljšo žensko vlogo. 
Mogoče bo zvenelo prevzetno in že sto
krat "zlajnano", a že samo sodelovati na 
takšnem pomembnem tekmovanju je zelo 
lepo. Prejeti pohvale za dobro odigrano 
vlogo ter mimiko je še lepše. Biti, kljub 
številnim drugimi punpami, ki so svoje 
vloge prav tako odlično izživele, izbran za 
nominacijo je že skoraj neverjetno in ne
znansko čudovito, potem pa je še najbolj
še, slišati svoje ime in zmagati ... nepre
cenljivo in sanjsko! Pravljični krog pa se 
zaključi, ko ti vsi tisti profesionalci, člani 
glavne žirije, ki so vsak v svojem poklicu 
izvrstni, osebno čestitajo, pohvalijo, ter 
komentirajo tvojo igro. Ko iz ust ljudi, ki

v svetu kulture in umetnosti nekaj veljajo, 
iz oči v oči slišiš iskrene pohvale, nasvete 
ter celo ideje o nadaljnjem igranju in vlo
gah, postaneš res srečen, da si živ! Za vse 
to še enkrat HVALA!
Naj citiram enega izmed slovenskih čla

nov žirije: " Bili ste res odlični, v svoje 
vloge ste se res popolnoma vživeli a kljub 
temu bili povsem sproščeni, zabavali ste 
se in to smo gledalci začutili, bili ste edin
stveni. V nasprotju z ostalimi igralci ki set 
bili na odru, kot da bi jim kdo za hrbtom 
grozil s pištolo povsem živčno in otrdelo- 
pa ste bi bili vi vidno dosti bolj 
relaxed..."
Spet drugi, predstavnik italijanskega 

dela žirije, pa je dodal: "Niti besedice ni
sem razumel, a zgodbo povsem dojel m 
se iz srca smejal čez vso predstavo polne 
humorja, zato čestitke za odlično mimr 
ko!...", a to je le za pokušino. ■
Naša edinstvena igralska zasedba je uni

čila urok zaporednega vladanja italijan
skih šol ter po devetih letih zopet pope
ljala Slovence k zmagi. To pa še ni vse od 
vseh moških vlog, in bilo jih je veliko’ pU 
sta med petimi nominiranci bila kar dv3 
"od našega cesarja" in sicer odlična BNŽ 
Volarič in Nejc Skubin.
Naša Cesarjeva nova oblačila, ki so bilu 

prvotno ustvarjena za Dan odprtih vr3t 
naše šole, so nas tako navsezadnje pope
ljala na sam vrh, če se lahko tako izrazim- 
Zahvala gre vsem igralcem, še posebej 
fantom, ki so s svojimi izvirnimi ideja
mi, humorjem in odlično improvizacije 
ter talentom, ustvarili enkratno vzdušje. 
Hvala tudi naši vsestranski in univerzal
ni tehnični mojstrici Maji. Zahvaljujemo 
se vsem profesoricam, sami "mami'' igre 
Urški Krečič, Damjani Plešnar za kra
sno sceno, ki je našo igro lepo poudarila- 
Karmen Ferjančič za glasbo ter seveda 
naši razredničarki Brigiti Slejko, ki je po
skrbela za lektoriranje in gledališke liste, 
predvsem pa, ker nas je z vzpodbudnimi 
besedami povsod spremljala, navijala ip 
bila na nas preprosto ponosna.
Za konec naj rečem le "Cesar... je zma

gal!"
Urška Klanjšček, 3. d
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Vzajemnine pižam^e za male 

zaspance
^mpeter, 10. maja - V okviru donatorske akcije PižanrTce za male zaspance je Vzajemna pediatrične

mu oddelku Splošne bolnišnice dr. Franca Derganca v Šempetru pri Gorici podarila otroške pižame, 
Tiladfe bolnike pa so ob donaciji razveselili s priljubljeno predstavo za otroke Ribič Pepe.

je že tretja donacija Vzajemne, pravila v Šempeter pri Gorici, kjer
I ki so se pričele konec aprila v novi je predsednik izredne uprave Dušan
^ Pediatrični kliniki v Ljubljani. Kidrič donacijo predal direktorju bol-
'zajemna bo v donacijah, ki bodo po- nišnice Silvanu Saksidi. »Nove otroške

■ ale vse do sredine junija, otroške pižame, ki jih Vzajemna donira v akciji
Vame podarila desetim otroškim od- Pižamce za male zaspance, bodo naj-

■ kom v bolnišnicah po vsej Sloveniji. mlajšim zagotovile prijetnejše bivanje
apno bo Vzajemna bolnišnicam po- v bolnišnici,« so se razveselili donacije.

■Via 3.400 pižamic. Za donacijo otroških pižam so se v
č donacijo se je Vzajemna tokrat od- Vzajemni odločili, ker želijo vsaj delo

ma finančno priskočiti na pomoč bolni
šnicam in del sredstev, ki jih skladno s 
svojo strategijo namenjajo za donacije, 
nameniti tudi za pomoč otrokom, ki 
morajo zaradi bolezni ostati v bolnišni
ci. V Vzajemni obenem želijo otrokom 
vsaj nekoliko polepšati njihovo bivanje 
v bolnišnici, zato so male bolnike raz
vedrili tudi z obiskom priljubljenega 
Ribiča Pepeja, ki je najmlajšim zapel, 
povedal pravljico in bolnikom narisal 
sliko v spomin.

PR

h tehnične poklice (še) ni 
zanimanja
Območna obrtna zbornica Ajdovščina jer včeraj gostila učence osmih razredov vipavske in dobravelj- 
;ke osnovne šole. Predstavili so jim možnost za bodočo zaposlitev pri obrtnikih, predvsem v tehničnih 
^oklicih.

L
Pbornico in njeno delo
vanje je učencem uvo- 

fdoma predstavil sekre
tar Marko Rondič. V zbornico 
je vključenih 990 obrtnikov, 
največ je sicer avtoprevozni
kov in gradbenikov, so pa 
tudi obrtniki tehničnih strok 
dobro zastopani. Žal so le s 
težavo pridobivali mlade de
lavce za svojo dejavnost, saj 
pri osnovnošolcih ni bilo pre
tiranega zanimanja za tehnič

ne poklice. Čeprav je recesija nekoliko 
zmanjšala povpraševanje po teh profilih 
delavcev, pa se tudi v bodoče ni bati za 
delovno mesto, če bi se učenci odločali 
za smeri tehničnega izobraževanja.
Učencem je svojo poklicno pot pla

stično orisal David Pizzoni iz podjetja 
Veltra, ki se ukvarja s strojnimi insta
lacijami, možnosti šolanja v teh bran
žah pa je mladim predstavila Silvana 
Peljhan z razvojne agencije Rod.
Podobne predstavitve zbornica pripra

vila še za ostale šole. ep

Izjemna priložnost!
i Ob nakupu kritine Korec m streho
I prejmete vse dodatne opecne rzdeOce

(začetne, vezne, razdelilne, klasične 
slemenjakein prezračevalne korcejpo
simbolični ceni 0,1 EUR za kOS+Mv.
Pokličite na tel. št.: 041 6
in se dogovorite za obisk tehničnega
svetovalca, da Vam brezplačno rzdela
popis materiala in izroc. kuP™J e 
prejmete vse dodatne opecne izdelke p 
simbolični ceni 0,1 Eur za kOS+ddv. ]

Korec

Lepa na pogled in preizkušeno dobra.

I
Korecje primeren za različne 
arhitekturne stile, od družinske 
hiše do velikih poslovnih 
objektov. Ne potrebuje 
dodatnih premazov ali zaščite 
in ob pravilni vgradnji 
zagotavlja visoko trajno 
vrednost objektov.

Goriške ■ opekarne

Fontana zaokrožila 

Pristan
Vipava, 6. maja - Pred Centrom starejših občanov Pristan v Vipavi 
so slovesno odprli fontano, delo akademskega kiparja Marka 
Pogačnika in njegove žene Marike.

brane je pozdravil župan Občine 
J Vipava mag. Ivan Princes, ki je 

^t«spomnil, da Pogačnik vipavske 
energetske točke dobro pozna, saj je že 
pred tremi desetletji raziskoval Vipavo 
in izdal tudi zanimivo knjižico. Da bo 
Pogačnikova stvaritev obogatila sam 
kraj Vipavo in hkrati ugodno vplivala na 
počutje oskrbovancev v domu Pristan, 
je prepričan tudi Martin Kopatin, ki je 
govoril v imenu podjetja Combic, spon
zorja fontane.
Marko Pogačnik je podrobneje pred

stavil svojo stvaritev. Za fontano je upo
rabil odpadne skalne gmote iz lipiškega 
kamnoloma,.ki jih sedaj, oplemenitene.

spoštljivo vrača naravi. Prva skala pred
stavlja Nanos, druga dominantni Tabor 
na Erzelju s cerkvico sv. Mihaela, tretja 
skala pa predstavlja življenjski ciklus. 
Voda kot simbol življenja izvira iz četrte 
skale, kjer sta s simboli upodobljena še 

'zrak in ogenj. Na vseh štirih skalah so 
izklesani znaki, v katerih je Pogačnik 
združil svoje bogato znanje in izkušnje. 
Z Mariko sta vse skale obdelovala cela 
dva meseca.
Pogačnik je imel kasneje v dvorani 

Kulturnega doma v Vipavi še predavanje 
z naslovom Slavospev Vipavski Dolini.

ep

Zima je kriva!
Že 23. junija lani sta ajdovski župan Marjan Poljšak in direktor 
Primorja Dušan Črnigoj slavnostno podpisala pogodbo za izgra
dnjo regijskega skladišča civilne zaščite.

^sporočilu za javnost so tedaj za- 
pisali, da bo to prvi objekt zno- 
traj nastajajočega logističnega 

centra na mestnem obrobju ob letališču. 
Obsegal bo 1064 m2, pogodbena vre
dnost je znašala natančno 615.838,44 
evra. Dodali so še, da bo »objekt zgrajen 
do konca februarja 2010.«
Sredi maja 2010 so se novinarji nekate

rih medijev spraševali, zakaj je nastala 
pri tej naložbi neobičajno visoka Zamu
da, glede na to, da dela izvaja Primorje, 
ki se običajno rokov drži. Občinarji so 
jim odgovorili, da je za zamudo kriva 
dolga in huda zima!
Pa ja! Za Primorje je takšna skladiščna 

hala s tisoč kvadrati mala malica, pa če
tudi je zima. V krajšem času je zgradilo 
hale z 20 ali 30.000 m2. Nenazadnje je v 
tem času postavilo konstrukcijo stadio
na za 16.000 gledalcev in tp v Ljubljani, 
kjer je bilo letos pozimi za kakšen gram 
več snega kot v Ajdovščini. In zima ni 
bila nič bolj mila vsega dvesto metrov 
stran od skladišča CZ, namreč na stadi
onu, kjer je bilo delo bistveno bolj zah
tevno, kot je pri skladiščni hali.
Sicer pa je zamuda bolj spor okrog 

oslove sence - dejansko se nikamor ne 
mudi. Sedanje skladišče v nekdanji vo

jašnici Srečka Kosovela je povsem spo
dobno, Kresalova ni še odvezala mošnje 
za gradnjo nove policijske postaje in 
tudi denarja iz mednarodnih razpisov 
občina še ni dobila za nov gasilski dom, 
kar bi zaokrožilo bodoči logistični cen
ter. V bistvu se mudi zgolj zaradi ustre
znih prostorov za skladišče ajdovskega 
območnega odbora Rdečega križa ter za 
ajdovske gorske reševalce.

ep
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Novosti iz Fructala

Bio Frutek in prenovljena linija 

Frutka
Fructal je na trg lansiral prenovljeno linijo nežnih otroških kašic in sokov Frutek, ki jo dopolnjujejo s 
povsem novo linijo izdelkov - BIO Frutek. Frutek sledi Fructalovi naravni pridelavi izdelkov iz najkako
vostnejših surovin, ki so natančno nadzorovane že med samo pridelavo, izdelki BIO Frutek pa so glede 
na ekološki standard še dodatno kontrolirani. BIO Frutek je namenjen otrokom po 4. mesecu starosti in 
ne vsebuje dodanega sladkorja, glutena, konzervansov, barvil ali arom.

^^Pzačetkom pomladi je dobil novo 
M podobo Frutek - sokovi in kašice 

•ILdfza naše najmlajše, ki jim že vse 
od leta 1974, ko so potrošnikom prvič 
predstavili izdelke blagovne znamke 
Frutek, v Fructalu namenjajo posebno 
pozornost. V letošnjem so nadgradili 
in osvežili blagovno znamko Frutek. 
Nove etikete Frutek imajo prepoznavne 
fotografije sadja ter poudarjeno oznako

starosti, od katere lahko starši kašico 
ali sok ponudijo otroku. S tem želijo v 
Fructalu mladim staršem olajšati izbiro 
posameznega okusa ali vrste Frutka. Na 
etiketah so označene tudi vse ključne 
informacije o izdelku, ki so poleg oku
sa najpomembnejše pri izbiri izdelka, 
na primer: brez dodanega sladkorja, 
brez glutena, vir vitamina C, vir železa 
... V Fructalu prepoznavnost Frutka

ohranjajo z obstoječim logotipom in 
značilno embalažo s 125 mililitrsko 
stekleničko ter s 120 in 190 gramskima 
kozarčkoma.

Pomembno mesto pri prenovi emba
laže Frutek predstavlja dopolnitev asor- 
timana s povsem novim BIO Frutkom. 
V Fructalu, ki je za linijo BIO sokov in 
kašic Frutek pridobil BIO certifikat, 
natančno preverjajo kakovost svojih iz
delkov, in sicer od surovin do končnega 
izdelka. Linija BIO Frutek pa je glede na 
ekološki standard še dodatno kontroli
rana vse od začetne surovine do prede
lave in skladiščenja končnega izdelka.

Z BIO certifikatom, ki ga je izdala ne
odvisna pooblaščena kontrolna organi
zacija, se potrjuje skladnost pridelave, 
predelave, pakiranja, skladiščenja in 
transporta ekoloških pridelkov in živil z 
veljavnimi mednarodnimi in slovenski
mi predpisi za ekološko kmetijstvo.

Najvišji standardi kakovosti in prever
janja vsake surovine ter procesa pripra
ve so zagotovilo, da je Frutek najboljše, 
kar lahko ponudite svojemu otroku, ko 
pride čas, da mleko ni več njegova edina 
prehrana.

Odprta vrata vojašnice
Vipava, 8. maja - Ob dnevu Slovenske vojske so pripravili dneve odprtih vrat po vojašnicah, tako tudi v 
vojašnici Janka Premrla - Vojka v Vipavi. Pripravili so pestro celodnevno dogajanje.

zjutraj so se v okviru športnih 
M iger upokojenci Primorske pome- 

JKavrili v streljanju z zračno puško, 
svoje znanje pa so preizkusili tudi vete
rani vojne za Slovenijo. Mašo je daroval 
vojaški kaplan Milan Pregelj, nakar je 
dogodek uradno odprl še poveljnik cen
tra za usposabljanje polkovnik Miran

Rožanc. Z izboljšanjem vremena se je 
hitro povečalo tudi število obiskoval
cev, ki so si lahko ogledali oborožitev in 
vojaško opremo ter nastanitev, spoznali 
usposabljanje kandidatov za vojaka ... 
Pripravili so vodene oglede muzeja 1. 
svetovne vojne in razstave o osamosvo
jitveni vojni. V novi športni dvorani so

novinarji so v tekmi z gostitelji prikazali 
zavidljivo znanje odbojke. Vrstili so se 
tudi pogovori z uspešnimi slovenskimi 
športniki, tudi s Kristjanom Korenom, 
kolesarjem iz Budanj.

Še posebno zanimanje je veljalo tek
movanju v kuhanju vojaškega golaža. 
Seveda so vse štiri ekipe že zarana začele 
z lupljenjem in rezanjem čebule (na fo

tografiji). Z vsemi izbranimi surovinami 
in drobnimi kuharskimi skrivnostmi 
ter dodatki in taktičnimi prijemi je vse
bina kaj kmalu v štirih kotlih brbotala 
vse do poldneva in dražila čutila obi
skovalcev. Komisija na čelu z županom 
Princesom je razsodila, da je golaž, ki 
so ga skuhali pripadniki centra za uspo
sabljanje za nianso boljši od tistega, ki 
so ga pripravili člani skupine za med
generacijsko pomoč Nanos, medtem 
ko je ekipama EVOJ - a in veteranov za 
Slovenijo prisodila enako število točk. 
Očitno zelo lačni obiskovalci se za oce
ne niso zmenili in vsebino vseh štirih 
kotlov zmazali v dobre pol ure.

ep

Arbitražni sporazum
Spoštovane občanke in občani / državljanke in državljani / Slovenk 
in Slovenci, Državni zbor RS je na svoji 23. izredm seji odločil, da & 
bomo v nedeljo, 6. junija 2010, odpravili na volišča in odločali o 
bitražnem sporazumu o slovensko-hrvaški meji.

tražni sporazum o slovensko-hrvaš^ 
meji sčasoma pripelje do slabitve Lu^' 
Koper, izgube strateškega položaja i<’ 
preusmeritve transportnih poti min)^ 
slovenskega ozemlja, kar bi bila zagot°'
vo nacionalna gospodarska katastrofa- 
Prav je, da ponudimo alternativ0 

Začnimo z zavrnitvijo arbitražni 
sporazuma na referendumu in poka^' 
mo, da ne bomo nikomur dovolili sani 
voljnega odločanja v škodo slovenske^ 
ozemlju. Nato pa predstavimo medi 
rodni politiki, zakaj je teritorialni ^ 
za nas tako ključnega pomena. Pojasi 
moramo, da se o pravici, ki nam je bi1 
od nekdaj priznana, preprosto ne ii 
remo pogajati. Na voljo je ogrci^^sebina samega arbitražnega remo pogajati. Na voljo je ogrorti 

sporazuma marsikaterega ugle- arhivske dokumentacije in zapisov 
W dnega slovenskega pravnega prikazujejo nesporna dejstva v n'a 

strokovnjaka izredno bega. Svoje nestri- korist. Nobene potrebe ni po reševat
njanje so izrazili dr. France Bučar, dr. nečesa na vrat na nos, saj je še vednjanje so izrazili dr. France Bučar, dr. nečesa na vrat na nos, saj je še ved 
Miro Cerar ml., dr. Marko Pavliha, dr. bolje danes ne imeti nobenega epik 
Tine Hribar, dr. Janez Čebulj in drugi k°t se zavezati k pomanjkljivi rešitv 
ugledni pravniki. Arbitražni sporazum prihodnosti. Odločitve, ki jih sprejen 
nam ne zagotavlja teritorialnega stika mo za dobro Slovenije v mednarodr 
z odprtim morjem, še več - predstavlja odnosih, morajo biti sprejete v skupni 
možnost, da izgubimo tisto, kar je ve- duhu enotnosti. Prepričan sem da 
dno bilo in je v celoti nesporno sloven- zmoremo.
sko - Piranski zaliv, zaselke na levem ®P0*t0VanF 6. junija ne boste dajali 
bregu Dragonje in ozemlje na levem sov ne politiki in ne politikom. Odloč 
bregu Mure pri Hotizi. se boste izključno o tem, ali bo ta d
Teritorialni stik zagotavlja neovirano postal zgodovinska prelomnica in ol 

olovbovseea ladiiskeeaDrometa. vkliuč- ležje vnovične izgube nacionalne
:a

rešite

plovb 
no z

jo vsega ladijskega prometa, vključ- težje vnovične izgube nacionali 
nu i. vojaškimi premiki tako naših kot ozemlja ali pa bo to odskočna desk 
tujih ladij do naše obale brez možnosti poznejšo, za nas sprejemljivejšo rešiti 
kakršnih koli posegov s strani sosednjih Že vnaprej se vam zahvaljujem, i 
držav. Naj ob tem opozorim, da bo raz- vam ni vseeno za domovino, za nje
ivcirvr 011111 neveri v o o li cini oov_ vi

držav. Naj ob tem opozorim, da bo raz- vam ni vseeno za domovino, za njet 
sodba arbitražnega tribunala mednaro- ozemeljsko celovitost in teritohaVm. s, 
dno zavezujoča in bo obveljala ne glede Slovenije z mednarodnimi vodam
•no oli ca Krvrlri nr*littrnA ravmArA \r S OVPTVsVn r\lrn/-v ir -------

dno zavezujoča in bo obveljala 
na to, ali se bodo politične razmere v 
Evropi spremenile. Tako lahko arbi

slovensko okno v svet.
mag. Radovan Žerjav, predsedni!

m Vzajemna
Jaz zate, ti zame.

Naj zaupanje ostane

UGODNOSTI ZA 
ZAVAROVANCE 
VZAJEMNE
Ugodnosti si lahko ogledate na spletni strani www.vzajemna -• 
Uveljavljate jih lahko z bonom ugodnosti.

PE NOVA GORICA
Cankarjeva ulica 12 . Ajdovščina, Goriška c. 23/b
tel.: 05/ 338 31 00_______ « Tolmin, Trg Maršala Tita 8
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ritmu polke in valčka na 

embijski pomladi
Hanos, 8. in 9. maja - Že dvanajstič je v Podnanosu potekal izbor za vurberški festival, drugič v sklo- 

j prireditve Šembijska pomlad, ki jo organizira domače turistično društvo.

rireditev je privabila mnoge lju
bitelje narodnozabavne glasbe. V 
soboto je potekal 9. pokal harmo- 

Rutar na katerega se je prijavilo 46 
9 f'monikarjev, od tega 9 deklet, ki so 

11 razdeljeni v štiri starostne skupine. 
'«tope je ocenjevala štiričlanska ko- 

V ril«ja, ki so jo sestavljali: Igor Hodak 
predsednik komisije), priznana harmo
nija Dejan Raj in Andrej Plesničar 
^ ložica Kodre, kot predstavnica do- 

nčega društva. Komisija je odločila, da 
'alegoriji do 12 let prvo nagrado prej- 
r Gašper Cestnik, drugo mesto Ana 

rjoveč in tretje mesto Miha Grmek 
i 'eražin; v kategoriji od 12 do 20 let je 

2 Prvo mesto prejel Jaka Fidel, drugo me
ji Imtvai Boškin in tretje mesto Blaž 

J‘u^er'^ kategoriji od 20 do 50 let je 
^opille flojz Murgelj. V zadnji ka- 
'RonJ' nad 50 let je prvo mesto osvojil 
laneMakovec, drugo mesto Jože Skrilj, 
■Mebil z 78 leti tudi najstarejši nasto- 

tretje mesto je šlo v roke Angelu 
^ni. V boj za absolutnega zmagoval- 

Ca s|i se podala lanskoletni zmagovalec 
0ni9ž Boškin in Jaka Fidel, zmagal pa 

^'Isdnji. Prireditev je povezoval Andrej

Bratož, po uradnem delu se je pričela ve
selica z ansamblom Tik - Tak.

Nedeljsko lepo vreme je privabi
lo veliko obiskovalcev iz vseh koncev 
Slovenije, da si ogledajo izbor za leto
šnji vurberški festival. Pred samim za
četkom izbora so na oder stopili člani 
Vrbovške vaške godbe iz krajevne sku
pnosti Vrabče pod vodstvom Leandra 
Pegana in odigrali nekaj skladb. Na 
letošnji razpis se je prijavilo rekordno 
število ansamblov, kar 31. Štirje ansam
bli niso ustrezali festivalskim pogojem. 
Na 19. Festival narodnozabavne glasbe 
Vurberk 2010, ki bo v soboto 19. juni
ja na grajskem dvorišču na Vurberku, 
je komisija festivala neposredno, brez 
preizkusa, uvrstila naslednje ansamble: 
Vigred (Laško), Vihar (Slovenj Gradec), 
Čar (Gornji grad), Krajcarji (Braslovče), 
Prosen (Žažar pri Horjulu) in Akorde 
(Prestranek). Komisijo v sestavi Smiljan 
Greif, Konrad Toplak, Slavko Avsenik 
ml. in Tomaž Tozon je čakala težka 
naloga, kajti izmed 17 ansamblov so 
morali izbrati 8 tistih, ki bodo dobili 
priložnost na finalnem večeru. Med na
stopajočimi smo zasledili kar nekaj zna

nih ansamblov, pa tudi debitante. Vsak 
ansambel je moral izvesti dve lastni 
skladbi, ki sta morali biti prvič predsta
vljeni. Tudi letos je prireditev povezoval 
Boris Kopitar, ki je zapel nekaj svojih 
uspešnic, medtem ko so med obiskoval
ci zbirali glasovnice. Poleg Kopitarja so 
za popestritev poskrbeli mladi domači 
narodnozabavni ansambel Šembijci, 
ter otroška folklorna skupina (deluje 
pod mentorstvom Mirjam Goričan - 
Štimac), ki jo sestavljajo otroci prvega 
in drugega razreda šembijske podru
žnice OŠ Draga Bajca Vipava. Ko so bile 
vse glasovnice prištete, je nagrada ob
činstva šla v roke domačega ansambla

Gorski cvet, na drugo mesto seje uvrstil 
ansambel Biseri iz Pivke, na tretje pa 
Polka punce iz Loč pri Poljčanah.

Čeprav občinstvo nima vpliva na od
ločitev strokovne komisije, ki si je vze
la dan za premislek, pa je vstopnico na 
glavni festivalski večer tudi nameni
la Gorskemu cvetu. Biserom in Polka 
puncam, kriterijem pa so zadostili še 
ansambli Topliška pomlad (Dolenjske 
Toplice), Povratniki (Ivančna Gorica), 
Naveza (Jarenina), Ceglar (Veliki 
Gaber) in Navdih (Šmartno ob Paki).

Zastor na šembijsko pomlad so spusti
li Mladi Dolenjci, ki so poskrbeli, da so 
obiskovalci na plesišču dodobra obrusili 
svoje pete. Marko Terlikar

.: °lski plesni festival (ŠPF), ki gaje tudi letos organiziral Plesni center ADC v sodelovanju z Osnovno šolo 
)raga Bajca Vipava, je ponovno potekal v Vipavi.

eležilo se ga je veliko število 
tekmovalcev, ki so nam predsta
vili po tri plesne zvrsti; hip hop, 

r)P in latino kot posamezniki, v paru pa 
'Jškški valček, techno swing in čačača. 
.F )e namenjen prav vsem učencem, 

M želijo novih plesnih znanj. Vsebuje 
•!e zvrsti, ki so med mladimi najbolj

aktualne.
Po dolgem in napornem tekmovanju, 

ki so se ga udeležili učenci od 4. do 9. 
razreda, so bili rezultati naslednji:

4.- 6. razred; šole: 1. mesto OŠ Danila 
Lokarja Ajdovščina (PC ADC), 2. mesto 
OŠ Draga Bajca Podnanos (PC ADC), 3. 
mesto OŠ Deskle.

7.- 9. razred; šole: 1. mesto OŠ Koper, 
2. mesto OŠ Tolmin, 3. mesto OŠ Šturje 
- Budanje

4.- 6. razred posamezniki: že tretjič 
zapovrstjo je postala zmagovalka Sanja 
Stibilj, 2. Lea Bajc, 3. Linda Kadrija - vse 
tri tekmovalke so iz OŠ Danila Lokarja 
Ajdovščina (PC ADC).

7.- 9. razred posamezniki: zmago
valka Nina Kobal iz OŠ Šturje (PC 
ADC), 2. Tjaša Fajdiga, OŠ Draga Bajca 
Vipava(PC ADC), 3. Rebeka Ukmar 
OŠ Šturje (PC ADC). Tekmovalke so se 
kvalificirale na državno prvenstvo,ki bo 
v Ribnici konec maja. .

Pari 4. - 6. razred: 1. mesto Ela Kragelj 
in Andreja Miklavčič OŠ Šempas (PC 
ADC), 3. mesto David
Prosen in Lea Bajc OŠ Danila Lokarja 
Ajdovščina (PC ADC).

Dogodek so popestrili nastopi različ
nih skupi iz Plesnega centra ADC ter 
povezovalca Lili in Danijel, ki sta poskr
bela tudi za stilski izziv. Elena Mikuš

'Čuti Vipavske doline'

Oktet Sotočje v 

Kanadi in ZDA
Člani okteta Sotočje in spremljevalne ekipe smo konec aprila obiskal 
slovenske izseljence v Kanadi in ZDA. S programom 'Čuti Vipavske 
doline' smo prebudili vse čute rojakov, ki že desetletja živijo tisoče 
kilometrov stran od domače grude.

FjtJakaj Čuti Vipavske doline? Pri 
nastajanju projekta smo se vpr.v 

^Lrifšali, kako bi rojakom onkraj luže 
na najbolj pristen način predstavili ali 
obudili spomin na našo čudovito do
lino. Odgovor se je ponudil kar sam - 
skoz vse naše čute. Naj ljudje Vipavsko 
dolino vidijo, slišijo, vonjajo in okušajo. 
Tako so program sestavljali štirje ele
menti, ki so se bolj ali manj neprestano 
prepletali med seboj: pesem, literatura, 
fotografija in kulinarika. Poleg čutnih 
melodij, ki jih je prepeval oktet Sotočje, 
sta bila skozi pridige in odlomke svojih 
del predstavljena dva vipavska velika
na: Janez Svetokriški in Matija Vrtovec. 
Kot pomemben del naše zgodovine so 
bile predstavljene tudi aleksandrinke. 
Do solz smo goste nasmejali s hudo
mušnimi odlomki izpod peresa Franca 
Černigoja, vonj po joti, polenti in 'frtalji' 
pa jih je v mislih popeljal vse do doma.

Deset dni Kanade in ZDA je pred
stavljalo 3.300 prevoženih kilome
trov, osem nastopov in okrog 1.000 
gostov, poslušalcev in 'okuševalcev1. 
Predstavljalo je spanje pri družinah, na 
prašičji farmi in v hotelih, nastope v ču
dovitih slovenskih domovih in cerkvah, 
v anglikanski cerkvi in veličastnem ka
nadskem parlamentu.

Glede na odzive publike, si upamo 
trditi, da smo naše poslanstvo izpolni
li. Naš primarni cilj je bil pripomoči k 
ohranjanju slovenske kulture, jezika.

pesmi. Pri starejših generacijah smo 
želeli obuditi spomin na domače kraje, 
pri mlajših generacijah, ki so večinoma 
rojene v Ameriki, pa vzbuditi zanimanje 
in željo po kontaktu z domovino.

Poleg zadovoljstva, da smo uspeli za 
Slovence po svetu narediti nekaj poseb
nega (kot so sami rekli, so prvič doživeli, 
da jih je nekdo tudi pogostil z domačimi 
dobrotami), smo domov prinesli tudi 
čudovite spomine, tisočere pozdrave in 
celo ljubezensko pismo. Kdo ve, morda 
pa še kateri sad obrodi naše gostovanje v 
severni Ameriki...

Program smo izvajali: Oktet Sotočje 
(Jernej Štrancar, Darko Gregorič, 
Zvonko Ferfolja, Primož Novak, Leon 
Jerkič, Marko in Tomaž Čotar, Boris 
Jež) z umetniško vodjo Ano Jerkič, har
monikar Rajko Černigoj, vodja projek
ta Maja Jerkič, mojstrice okusov pa so 
bile Alenka Jež, Majda Ferfolja, Marina 
Jerkič in Irena Komar. Da smo celo
ten projekt lahko izvedli, pa so v veliki 
meri zaslužni tudi naši sofinancerji in 
sponzorji. Velika zahvala gre tudi Jožku 
Člekoviču, ki je prispeval svoje fotogra
fije, in veleposlaniku Tomažu Kunstlju, 
ki nam je omogočil nastop na tako po
membnem dogodku kanadskega parla
menta kot je »Ali party party«.

Kanada in ZDA sta definitivno bili ču
dovita izkušnja in odlična popotnica za 
naslednji projekt.

Maja Jerkič

trgovina in servis biro opreme
debi KONICA MINOLTA

^ i n* v e n f

X mimn knhal s.p------ JV
Goriška cesta 27A, 5270 Ajdovščina EPSON 

tel.: 05/ 368 17 71, faks: 05/ 368 17 70, Canon 
gsm: 041 470 500, e-mail: kobalm@siol.net
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Nudimo tudi:
• polnila za kartuše • obnovljeni tonerji

akcija velja od 1.4 do 30.6.2010___________________
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'Pomendrane snežinke' iz Prgišča 

Marjetke Krapež
Ajdovščina 10 maja - Lavričeva knjižnica je povabila v goste Marjetko Krapež, ki je letos izdala pesniško 
zbirko z naslovom Prgišče. Večer je vodila Katja Bešter, v pogovoru pa so sodelovale domače slavistke 
Ivana Slamič, Bruna Vuga in Irma Krečič Slejko.

ha in tako jo vidi še danes. Že pojem pr
gišče pomeni nekaj manjšega, kar daje 
vedeti in videti, da avtorici ustreza kraj
ša forma, vendar pa Slamičeva meni, 
da bo sčasoma prešla na daljšo obliko. 
Slamičevi je Krapeževa pritrdila in ob 
tem 'izdala', da ima pripravljen že tudi 
roman, za katerega še išče založnika.

Bruna Vuga, ki je bila Marjetki pro
fesorica slovenščine v 2.,3. in 4. letniku 
gimnazije, pa vidi v njeni poeziji odnos 
moški - ženska in v tem odnosu »... 
obljubljeno deželo, v kateri je vsak dotik 
postal božji poklon,« pa tudi bolečino in 
samoto, saj »... v zimski noči pride ljubi
mec, z goloto stkan, s tišino zavoskan. 
Za njim ostanejo pomendrane snežinke 
...«, pa čeprav so z njim bili »... dnevi 
puhasti in noči svilene.«

Z Irmo Krečič Slejko sta bili v gim
naziji sošolki in dobri prijateljici, ki sta 
se včasih sporazumele že samo s pogle
dom. Poskrbeli sta, da sta sicer resen ra
zred spravili tudi v smeh. rl

^ a " <

[f >>

^Farjetka Krapež (na fotografiji 
druga z leve) izhaja iz Žapuž, 

AVJLslovenski jezik pa poučuje na 
viški gimnaziji v Ljubljani. Prgišče je

njen pesniški prvenec. Ivana Slamič se 
kot njena profesorica slovenščine (v 1. 
letniku ajdovske gimnazije) še vedno 
spominja Marjetkinega širokega nasme-

Vipava spet filmska
Ekipa Otroškega in mladinskega programa Televizije Slovenija v Vipavi in okolici snema mladinski film 
in nadaljevanko Črni bratje.

re za upodobitev povesti 
■ ■■Franceta Bevka, ki jo je napi- 
^^^Bsal po resničnih dogodkih - v 
Gorici se je po nastopu fašizma ustano
vila ilegalna skupina Črni bratje, sku
pina dijakov, starih od 13 do 17 let, ki

so se zavestno opredelili za upor. Črni 
bratje so bili skupina mladostnikov, ki 
se je oblikovala in organizirala spon
tano, brez sodelovanja odraslih in brez 
vedenja staršev. Po svojih močeh so se 
upirali raznarodovanju in fašističnemu

terorju. Odkrili so jih, zaprli, zasliševali, 
mučili, Mirko Brezavšček iz Gornjega 
Cerovega (Jerko v povesti) pa je za posle
dicami preslanega gorja umrl... Upor je 
Črne brate zaznamoval za vselej, njihove 
življenjske zgodbe so praviloma tragič
ne. »Bili so iskra, kije z drugimi iskrami 
tlela, da se je slednjič zanetil požar splo
šne vstaje in je prišlo do osvobojenja,« je 
zapisala Mira Cenčič, ki je Bevkovi po
vesti z raziskovalnim delom našla tudi 
zgodovinsko podstat. Očetovo povest 
je v filmski scenarij prelil Marjan Bevk, 
zraven je bil tudi Marko Bratuš. Režiser 
je Tugo Štiglic, ki ima s snemanjem po 
Vipavi in okolici že veliko izkušenj.

Nadaljevanko Črni bratje bodo na 
program Televizije Slovenija umestili 
predvidoma decembra letos, prihodnje 
leto pa bo luč sveta ugledal še film.

rl, foto Stane Sršen, RTV Slovenija

'Utrinki sreče'v Tolminu
Odprtje slikarske razstave s zgornjim naslovom je bilo v četrtek, 6. maja, v galeriji Knjižnice Cirila 
Kosmača vTolminu. Razstavljajo David Ličen, Polona Kunaver Ličen in Marta Jakopič Kunaver.

VW n

em trem umetnikom je sku
pna bogata barvna zgovor
nost.

Pri Davidu je le ta obogatena z do
mišljijsko figuraliko, kjer se preple
tajo mnogi figurativni elementi, ki

delujejo kot nekakšne sestavljenke 
ali kolaži, polni veselja in optimiz
ma. Polona na svoj nenavaden način 
zapisuje in izrisuje človekovo vsak
danjost. Je svojstvena pripovedovalka 
zgodb, ki se nikoli ne končajo. Marta 
pa je ena redkih umetnic, ki nadaljuje 
večstoletno tradicijo slovenske cer
kvene umetnosti in z visoko likovno 
kvaliteto pomaga vzdrževati sloven
sko sakralno umetnost na ravni mo
derne umetnosti. Lahko bi rekli, daje 
pričujoča razstava likovna 'družinska 
zgodba', ki vse tri umetnike, različne 
po slogu, sorodne pa po živahnem 
koloritu, prikazuje v trenutkih, ko 
vsak svoj utrinek sreče izrisuje na sli
karsko platno.

Niko Učen

'Domoljubni' 
kosovelovci •

A
Moški pevski zbpr Srečko Kosovel iz Ajdovščine je v bil v zadnji r 
času kar pogosto na odru. 'Vnovčil'je svoje znanje domoljubnih 
srni, ki v moški izvedbi seveda delujejo še bolj prepričljivo. .

^Tajprej so kosovelovci sodelova
li^ li na proslavi na Nanosu, kjer 

so peli tudi skupaj s pihalnim 
orkestrom slovenske vojske (himno in 
Vstajenje Primorske), to sodelovanje so 
ponovili še na Policah ob 65. obletni
ci ustanovitve ajdovske vlade. Vmes so 
prepevali še na osrednji državni pro
slavi ob Dnevu upora proti okupatorju 
v novogoriškem gledališču. Za vse te 
nastope so poleg železnega repertoarja 
'obudili' še dve nekdaj-zelo priljubljeni 
skladbi - Bazoviško in Jadransko morje, 
ki so ju tudi tokrat tisoči poslušalcev z 
navdušenjem sprejeli.

Povsem drugačen nastop pa so ajdo

vski pevci doživeli v soboto, 8 m# ; 
našem glavnem mestu. V okviru ^ , 
vilnih prireditev v počastitev osVX , 
ditve Ljubljane, predvsem pa z/ 
Ljubljane kot svetovne prestolnice / 
ge, so sodelovali na nekoliko ne«/' < 
dnem pevskem maratonu - sredi pž/ < 
Tivoli pod Cekinovim gradom se te ^ ' 
pokritem odru zvrstilo kar 17 zborc^ ’ 
cele Slovenije, ki so prepevali predvS^ 
skladbe, uglasbene na pesmi slovensf^1 I 
pesnikov. Ajdovski zbor je v Tiv0\^]r 
ob odsotnosti dirigenta Matjaža ) 
vodila Nadja Bratina, prepevali 
skladbe z besedili Prešerna, Koso^1 ■ 
Stritarja, Golarja, Koviča

----------------------- ------- ---------- /

'Pogled skozi objektiv1
V avli Območne obrtne zbornice Ajdovščina so postavili na $ 
fotografije, ki so jih posneli udeleženi programa Projektno uč^1 
za mlade (PUM).

^^^^ogled skozi objektiv' nosi raz- 
■^Fstava, ki je plod tečaja pod vod- 
JL stvom mentorja Petra Mrharja.

Udeleženci so spoznavali osnove i1’ 
konitosti fotografije. Njihova razsP> * 
na dela so zanimiva zato ker g ^
zgodbe vsakdanjika, prikazujmo
mente, ki so trženjsko ^cer nS/!

so kljub temu del našega življeni
antipod komercialnim posnetkom ^ 
ščečih avtomobilov, idiličnih s<2> t
zahodov z nasičenimi barv;v cini i
denk s 'plastično' kožo brez m0A

(V

ki nas dnevno bombardirajo
tov ob cestah, revij, spletnih portal. 
dnevnega časopisja. Nezlagani pos/'f
resničnosti našega časa imajo dr„^
izpovedno moč in lahko odkriv^ 
poto v rabljenem telovadnem coff; 
geometrijskih vzorcih starega stopl^ 
realističnem avtoportretu F

y
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Mednarodni dan muzejev

Sprehod po Klemenčičevi poti
Ajdovščina, 18. maja - Na mednarodni dan muzejev, kije potekal pod geslom 'Muzeji za socialno har
monijo', je večina muzejskih ustanov odprla svoja vrata za brezplačne oglede svojih zbirk.

Opera v Lokavcu!
Lokavec, 7. maja - Dvorana Edmunda Čibeja je gostila ljubljansko 
opero, ki je uprizorila enodejanki Gledališki direktor VVolfganga 
Amadeusa Mozarta in Rossinijevo Ženitno pogodbo. Med soli
sti sta nastopila tudi Zdravko Perger iz Lokavca in Robert Vrčon iz 
Dobravelj.

^tko je bilo tudi v muzeju 
Ajdovščina. Organizirali so tudi 
vodenje okrog obzidja Castre ter 

ed ostalih znamenitosti v Ajdovščini, 
'osebno živahno je bilo pred TIC - em 
a ajdovski tržnici, kjer je Zavod za 
'Mstvo naravne in kulturne dedišči
ne iz Nove Gorice pripravil delavnice. 
Osnovnošolska mladež in malčki iz vrt- 
c0so z zanimanjem 'mleli' žito in se spo- 
^avali z različnimi opravili naših pred- 
nikov. Mladinski center Hiša Mladih je 

$ 'krbel za likovno ustvarjanje učencev, 
posebno zanimivo je bilo v avli 

dvorane prve slovenske vlade, kjer so 
j.p ^ar» turističnega krožka Osnovne šole 

Šturje tudi v praksi preizkušali in uspe- 
sno Wrdili projektno nalogo z naslo- 

s Klemenčičevimi lutka- 
{t1 Ajdovščini - zibelki slovenskega 

^karstvdL. Šturski osmošolci so pod 
mentorstvom Ksenije Črnigoj in Irene 

S Knafelc namreč zmagali na natečaju 
Cistične zveze Slovenije 'Turizmu po

maga lastna glava' na temo 'Moj kraj - 
moj ponos'. Upravičeno! Številne osnov
nošolske skupine so v torek najprej 
spoznale Milana Klemenčiča, začetnika 
lutkarstva na Slovenskem, se preizku
sili v izdelovanju lutk in tudi z njihovo 
animacijo na pripravljenem odru. Tudi 
zapeli in zaplesali so, pa reševali kviz 
in se za spomin fotografirali za kuliso 
dveh najbolj značilnih Klemenčičevih 
junakov. »Namen naloge je bil pripra

viti, predstaviti in tržiti turistični izde
lek, značilen za naš kraj,« je nalogo za 
Latnik obrazložila mentorica Ksenija 
Črnigoj. »Učenci so od jeseni raziskova
li, kdo je bil Milan Klemenčič in spozna
vali njegovo ustvarjalnost na področju 
lutkarstva. Nato so si zamislili, kako bi 
obiskovalcem Ajdovščine na zanimiv 
in privlačen način predstavili, da je bila 
prav v Šturjah pred 100 leti odigrana 
prva lutkovna predstava na Slovenskem. 
Pri tem smo imeli v mislih tematske šol
ske izlete, recimo ob kulturnih dneh.« 
Vodiči svojim vrstnikom iz drugih šol 
bi bili učenci v preobleki lutkovnih ju
nakov. Na konou poti bi se, utrujeni, v 
krčmi Pri Škorpijonu okrepčali s tipično 
štursko jedjo - frtaljo.

Praznovanju Mednarodnega muzej
skega dne se je pridružila še Pilonova 
galerija, ki je tudi odprla svoja in ponu
dila brezplačno vbodenje po Pilonovi 
zbirki. V pritličju galerije se med tem 
časom vrteli film Polone Kunaver Ličen 
'Majhna knjiga z veliko dušo'. Na bli
žnji tržnici so brezplačno delili starejše 
plakate in zloženke Pilonove galerije, 
novejše kataloge pa so si obiskovalci pri
služili tudi s pravilnim odgovorom na 
zastavljeno vprašanje s področja življe
nja in dela Vena Pilona.

Za razliko od številnih drugih majskih 
prireditev je 18. maj (dopoldne) minil v 
sončnem vremenu, kar je še toliko bolj 
pripomoglo k uspehu in zares dobremu 
razpoloženju med snovalci in obiskoval
ci.

Tj^^^vorano Edmunda Čibeja so 
■ spretni odrski mojstri iz špor- 

iKLjr tne dvorane spremenili v pravo 
gledališče. Mogočne kulise so pričara
le operno prizorišče, pa tudi glasba se 
je primerno in brez neljubih odmevov 
razlivala v notranjost dvorane. Morda 
so glasbeniki, ki so zasedli prostor pod 
odrom neposredno pred obiskovalci, 
podzavestno malce bolj 'pritiskali', kot 
bi v operni hiši, tako da predvsem mo
ški glasovi (brez ozvočenja) niso prišli 
toliko do izraza, medtem ko so višji in 
prodornejši ženski glasovi zlahka 'osva
jali' prostor - in seveda obiskovalce, ki 
so sopranski 'dvoboj' Rebeke Radovan 
in Therese Plut v prvi enodejanki 
(Gledališki direktor) večkrat nagradi
li z aplavzom na odprti sceni. Domači 
ljubitelji petja seveda dobro poznajo do
neči bariton Zdravka Pergerja in števil
ne njegove operne arije ali samospeve, 
manj znano pa jim je bilo, da se Zdravko 
tako odlično znajde tudi kot igralec. V

omenjeni enodejanki se namreč izme
njujeta igrani in peti del, Perger pa je 
prisotne nasmejal v vlogi gledališkega 
direktorja. Svoj talent je v drugi enode
janki (prvenec opere buffe tedaj 18 -le
tnega Rossinija) potrdil še Robert Vrčon 
iz Dobravelj. Kazalo je, da bo vipavski 
prispevek v Lokavcu še večji, saj v al- 
ternaciji pojeta še Matej Vovk z Goč in 
Barbara Sorč od Stomaža, ki pa sta bila 
žal zadržana.

Opera je v Lokavcu seveda gostovala 
po zaslugi Zdravka Pergerja, ki je bil 
tudi kot soorganizator z dogodkom za
dovoljen: »Opero smo približali ljudem, 
mnogi od njih opere najbrž ne bi nikoli 
doživeli v živo. Tudi z obiskom sem kar 
zadovoljen, pričakoval pa sem še vsaj 50 
poslušalcev več, ki bi še izboljšali aku
stiko. Vedeti moramo, da smo peli v 
športni dvorani, ki pa je delovala zelo 
gledališko in tudi orkester, ki je bil naj
prej skeptičen, seje dobro vživel v okolje 
in na koncu smo bili vsi zadovoljni!« ep

VENCA 12.990 EUR
Nova mestna lepotica, 
dobitnica prestižnih 
nagrad za obliko. Popolna 
varnost in udobje. 7 iet 
tovarniške garancije.

SOUL-2.800 EUR
Urbani crossover s popolno 
varnostjo in udobjem.
ABS + EBD, ESP, 6x airbag, 
aktivni vzglavniki, klima, 
el. paket audio oprema...

SORENTO 25.990 EUR
Popolna varnost in udobje, 
ABS + EBD, ESRTCS, HAC, 
DBC, 8x aribag, aktivni 
vzglavniki, klima, el. paket, 
avdio oprema..

Novi 2011
Sportage
Kmalu v Klinih salonih!

www.ng,kia,si
(KTA) KIA MOTORS

Official Partner

EURO^^NCAP

J£!£

KIA MOTORS The Power to Surprise™

KIA NOVA GORICA, Ul. Vinka Vodopivca 8, Kromberk, @05/338-0303 SSlSfSSSSSSliSSSSSS
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Tisoč življenj, tisoč oblik gibanja
Premagali smo strah

Letošnji svetovni dan gibanja, 10. maj, je potekal pod sloganom Tisoč življenj, tisoč oblik gibanja. V 
centru CIRIUS je 80 otroških življenj, ki si želijo, da bi z gibanjem začutili svoje telo. Osnovna šola Col

^■■taposleni v našem Centru smo jim 
J na svetovni dan gibanja omo- 

Mmmigoah, da so se igrali in zabavali 
s svojim telesom. S pripomočki, ki jih 
uporabljajo za športne aktivnosti in gi
banje, so izvajali različne gibalne naloge 
in se na svoj poseben način izrazili z gi
bom telesa. Tako so se tudi oni priklju
čili mnogim, ki so na ta dan izvajali zah
tevne športne aktivnosti, z namenom 
obeležiti svetovni dan gibanja.
Pred leti smo 10. maj prvič posvetili 

gibanju tudi v Sloveniji. Vsi, ki se zave
damo pomena gibanja za naše zdravje, 
bi radi, da bi telesna aktivnost dobila po
membno mesto tudi v vsakdanu naših 
otrok. Zato smo letos na različne načine 
vključili v gibanje tudi otroke in mlado
stnike našega Centra.
Otroci in mladostniki so bili razdelje

ni v skupine. Vsaka skupina je začela na 
eni od postaj. Ko so končali naloge na tej

postaji, so odšli na naslednjo. Pri izboru 
nalog smo upoštevali njihovo starost, 
motorično oviranost ter sposobnost ra
zumevanja navodil. Vsak posameznik 
je bil lahko uspešen vsaj pri eni izmed 
nalog. Strokovni delavci Centra, tera
pevti, defektologi in drugi, smo poskr
beli, da je bilo gibanje povezano z igro 
in petjem. V okviru terapij, šolskega 
športnega društva ter šolske in domske 
skupnosti, smo organizirali zabavno po
poldne za naše otroke. Spoznali smo se 
z igro Ekec pekec kurji drekec, se igrali 
s pomočjo barvitega padala, urili moto
rične spretnosti na poligonu. Manjkalo 
ni niti orientacije, gibalnih pesmi in 
skritih nagrad. Otroci so podirali ke
glje in spoznali, da je vrv lahko odličen 
pripomoček za igro in gibanje. Na vsaki 
postaji so dobili del slike in jih po obisku 
vseh postaj sestavili v celoto. Le vreme bi 
lahko bilo do nas bolj prizanesljivo, saj

je gibanje mnogo bolj zabavno zunaj, na 
prostem. Sten našega Centra smo se za
radi slabega vremena v letošnjem maju 
že kar naveličali.
Svoje gibalne sposobnosti lahko otroci, 

in mladostniki vsakodnevno urijo tudi 
na igralih, ki so na igrišču vedno na raz
polago. Največ zanimanja je za trampo
lin, za katerega smo postali bogatejši to 
pomlad. Manjka nam le sonce. S pomo
čjo tudi naši otroci zmorejo več. Užitek 
otrok in želja po gibanju sta neizmerna. 
Gibanje je zabava. Naj to velja za otro

ke in odrasle, in naj nam ne bo težko 
postati, ostati aktivni ter se športno 
udejstvovati. Naj vsako telo najde svoje 
lastno gibanje ter v njem najde zabavo in 
zadovoljstvo.

Mojca Bolčina, Mateja Kete Černe, 
foto Liljana Lazar

V ponedeljek, 17. maja, smo imeli na naši šoli prav poseben narave/ 
slovni dan. Gostili smo družino Kolenc iz Vač, ki premore pravi mal' 
živalski vrt. S seboj so pripeljali kače, krastače, želvo, ježa, pušča' 
vskega skakača in cvrčke.

aka žival je najprej zaživela sko
zi umetnost. Spoznali smo jo 
skozi pesem, skladbo, basen in

uganko. Že ob umetniški predstavitvi s« 
je v nas nekaj prebudilo. Živali so dobile 
drugačno, bolj privlačno podobo
Kasneje smo v manjših skupinah nepo' 

sredno doživljali in spoznavali vsako 
živali z vsemi svojimi čutili. V sprošč/ 
nem vzdušju smo o njih zastavljali vpr/ 
šanja, se o njih pogovarjali, jih božali 
opazovali. Začetni strah pred kačo je b’1 
hitro premagan. Brez strahu smo jo pri' 
jeli v roke, si jo nadeli okoli vratu in se f 
njo fotografirali.
Sledilo je še zabavno reševanje napi" 

in kviz s križanko, ko smo lahko pd' 
novih vse, kar smo se novega naučili' 
Nagrajenci smo bili vsi. Nagrada je b# 
naše spoznavanje in doživljanje novi*1 
stvari ob prijetnem druženju. Še veliki 
takih naravoslovnih dni si želimo!

Urška Kum/
I

DAN GIBANJA IN DRUŽENJA VSEH GENERACIJ 
za učence, učitelje, starše in stare starše OŠ Šturje Ajdovščina

Športni park Šturje v soboto, 22. maja 2010

Program

8.00 - 9.45 Skupinski pohod 10.00 - 12.00 lest hoje 
Športne, šaljive in družabne igre za vse generacije 

11.00 - 12.00 Košarkarska in odbojkarska tekma med starši, učene/ in
učitelji

Sodelujejo: KK Ajdovščina, OŠ Šturje, PD Ajdov ščina, Šport in špas, ZD Aidovščuur
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jih je bilo resnično veliko. Šola se ponaša 
z dvema državnima prvakoma v loko
strelstvu, dečki so bili drugi v državi v 
rokometu, enak rezultat je dosegla tudi 
plavalna ekipa. Na državnem ekipnem 
prvenstvu v atletiki je šolska ekipa zase
dla drugo mesto. Na istem tekmovanju 
je bila ekipa dečkov druga, ekipa deklic 
pa tretja v državi. Na državnem prven
stvu v gorskem kolesarstvu je šolska 
ekipa zasedla drugo mesto, v kategoriji 
starejših učenk pa tretje mesto v državi 
posamezno. Na državnem prvenstvu v

Dan šole Danila Lokarja

To smo mi!'
9. maj je rojstni datum pisatelja Danila Lokarja, po katerem nosi ajdovska šola ime, zato so si ta datum 
'zbrali za svoj dan šole. Za šolo je to dan praznovanja ustvarjalnosti, uspehov in kvalitet, s katerimi se 
Upravičeno ponaša. 'To smo mi' nam sporoča naslov slavnostne prireditve.

Na mednarodnem natečaju za naj
boljšo otroško in mladinsko knjigo v 
Avstriji sta dve učenki v konkurenci 
151 prispelih del prejeli posebno na
grado strokovne žirije. Na natečaju 
"Ustvarjajmo Evropo od ljudi za ljudi" 
revije Pil in Plus ter Informacijskega 
urada Sveta Evrope v RS sta bili nagraje
ni dve učenki. Na natečaju Evropa v šoli 
je skupina učenk prejela tretjo nagrado 
za svojo projektno nalogo.

Na državnem tekmovanju iz anglešči
ne, logike, biologije, kemije in iz znanja 
o sladkorni bolezni so učenci osvojili 
na vsakem tekmovanju po eno zlato 
priznanje. Na državnem tekmovanju iz 
znanja matematike so trije učenci osvo
jili zlato Vegovo priznanje. Dva učenca 
pa se bosta udeležila mednarodnega 
tekmovanja DISFIDA. Na državnem 
tekmovanju za Stefanovo priznanje iz 
znanja v fiziki je en učenec dosegel zlato 
priznanje in obenem tretjo nagrado.

Poleg zlatih priznanj je še trideset 
učenk in učencev prejelo srebrna pri
znanja na istih tekmovanjih. Vsa tek
movanja še niso končana, zato se bodo 
lahko vseh rezultatov veselili ob koncu 
šolskega leta.

Na šoli so že razvajeni z najvišjimi 
uvrstitvami mladinskega pevskega zbo
ra. Tudi letos so si pripeli zlato priznanje 
na državnem tekmovanju mladinskih 

pevskih zborov 
v Zagorju, ki ima 
še toliko večjo 
težo, saj sta bila 
v državi le dva 
osnovnošolska 
mladinska zbo
ra zlata. Poleg 
mladinskega 
pevskega zbo
ra prepevata na 
razredni stopnji 
še dva otroška 
pevska zbora, 
prav tako pa tudi 
izredno uspešno 
na podružnici v 
Lokavcu.

Na šoli delu
je tudi dram

ski krožek, ki je s svojimi predstavami 
Čarovnik iz Oza navduševal občinstvo 
v Novi Gorici v Nacionalnem gledali
šču, v Ajdovščini na devetih predstavah, 
v Vipavi na dveh in v Šempasu na eni 
predstavi. Na skupaj 17 predstavah si 
je gledališko igro ogledalo več kot 5000 
gledalcev. 14. in 15. maja bodo še zadnjič 
zaigrali igro v Dvorani 1. slovenske vla
de ter gostovali v Sežani za gledališki 
abonma.

Ne smemo pozabiti tudi na mlade 
igralke in igralce iz Lokavca, ki vsako 
leto znova presenetijo s svojo iskrivo in 
sproščeno igro.

Poleg dramskega deluje na šoli še cela 
vrsta najrazličnejših krožkov, v katere je 
vključeno zares veliko število učencev 
tako na matični šoli kot tudi na podru
žnici.

Oktobra so praznovali tudi 150 letni
co šolstva in 100 letnico šolske stavbe v 
Lokavcu.

Ti rezultati, ki so jih učenci dosegli v 
tem obdobju, so samo vrh odličnih re
zultatov, na katere so lahko upravičeno 
ponosni, saj je spekter dejavnosti in tek
movanj, na katerih so sodelovali in do
segali odlične rezultate, resnično širok.

Ob koncu proslave sta se napovedoval
ca od navdušenega občinstva poslovila 
z besedami: »Vse naše pravljice, so naše 
prve želje, kdor ne sanja več, naj ne za
haja vanje.« OŠ

V etos so želeli predstaviti svojo 
ustvarjalno plat. Vseh devet ge- 

Adpreracij osnovnošolcev je prav za 
h dan pripravilo kulturni program, v 
katerem je bila rdeča nit ljudska ustvar
jalnost.
Izjemno sproščen preplet pesmi, reci- 

tacij, plesovin prikaza krajših dramskih 
Prizorov je uvedel nagovor ravnatelja 
šole Vladimirja Bačiča, ki ga je začel z 
'olslijo dr. Antona Trstenjaka: »Doseči 
Simonijo, biti ustvarjalen, razviti vse 
^sposobnosti, spoštovati druge in 
Sebe i» verjeti 

■Li^ifcdnost.«
Sledila je razla
ga znaka šole:
"Učenec, starši,
Stelji tri ogli- 
':a enakostra- 

sičnega triko- 
talka: vsi trije 
enakopravni in 
enako pomemb- 
ni. Ko med 
Ajinfi vlada so
točje, je človek 
»ečen. Tri bar- 
ve, vsaka s svo
jini pomenom:
*odra za mo
drost, razum in 
riianje, rumena 
& ustvarjalnost, veselje in radoživost, 
siva za mir, zbranost in urejenost. Vsak 
rlovek je odprt v prihodnost, zato je 
krožnica, ki povezuje vse tri trikotnike, 
^prta. Ne samo človek, tudi naša šola 
k odprta v prihodnost in za otroke. To 
! sporočilo znaka naše šole.«
Uvodnim besedam je sledil pregled ži- 

I 'djenja in dela šole ter njenih uspehov, ki

veleslalomu za starejše deklice je učenka 
šole dosegla drugo mesto.

Učenci kažejo tudi izjemno likovno 
nadarjenost, saj so poleg kopice pri
znanj na različnih natečajih prejeli tudi 
nagrado na 14. grafičnem bienalu v 
Žalcu. Organizirali so tudi že 12. likov
ni natečaj v risbi »Kraj, v katerem živim« 
za celotno primorsko regijo.

W v\/ w . t< ea mn p j I c_ ; _ n e? t

IZIRANA TRGOVINA ZA GORSKO KOLESARJENJE 
IN DESKANJE NA SNEQU

GREGORČIČEVA 10. 5270 AJDOVŠČINA 
TEL: 05 99 52 934
*Ttiail: kamplctrgovinaesiol.com 
vww.kamplcnet

; Umik: POR - PET; 1000 - 1900 
SOB; 0900 - 1200

' Nudimo kolesa, opremo, rezervne dele. zaščito, 
priznanih blagovnih znamk za vse gorske kolesarje, 
od rekreativnih, do profesionalnih'
Mudimo tudi servis koles, smuči in snovtboardov1

^cija: Snovboardi, zimska oblačila, superge... znižano do 50%

Še malo o velikem 

sobotnem čiščenju
O velikem uspehu vseslovenske očiščevalne akcije tisto soboto sre
di aprila je bilo že veliko napisanega. Tega dne, 17. aprila namreč, 
smo na osnovni šoli Dobravlje imeli delovni dan. Kot mnoge druge 
šole smo nadomeščali pouka prost dan ponedeljek 26. april tako, 
da smo se pridružili četrtini milijona Slovencev, ki jim urejenost na
šega naravnega okolja nekaj pomeni.

čestitke staršem in otrokom! Delovna 
vnema je bila v kakšnem primeru morda 
tudi pretirana, zlasti če človek ob tem 
pozabi na lastno varnost. Glavno pa je, 
da se bodo praske počasi zacelile, otekli
ne pikov pa splahnele.

Tudi za vreme je bilo dobro poskrblje
no. Le pasulja je za nekaj KS zmanjkalo.

Res se je zgodilo mnogo plemenitega 
na ta dan. Uspelo nam je mlademu rodu 
pokazati, da smo sami odgovorni za to, 
kakšno je naše okolje. Upati je, da se bo 
miselnost v to smer počasi obrnila prav 
pri vseh prebivalcih naše dežele in razna 
sobotna čiščenja ne bodo potrebna zato, 
da pospravimo za seboj tisto, česar ni
smo sproti. Peter Valič in Bogdan Bone

lW ^veliko veselje učencev in učenk 
m# je očiščevalna akcija nadomesti- 
* la klasičen pouk v učilnicah. 

Namesto jutranjega odhoda z avtobu
som v šolo so se učenci od 5. do 9. razre
da pridružili zbranim prostovoljcem po 
domačih krajevnih skupnostih. Vsako 
skupino učencev je v po posameznih 
krajevnih skupnostih spremljal eden 
od učiteljev matične šole. Učenci niž
jih razredov iz podružničnih šol pa so 
se tega dne zbrali po podružnicah pod 
vodstvom tamkajšnjih učiteljic.

Akcija "Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu" je med našimi učenci naletela 
na izredno pozitiven odziv. Udeležba je 
bila popolna, delovna vnema tudi. Vse

RENAULT CLI0 ZABAVA ZE 20 LET.
20 DNI. 00 20% POPUSTA. DRIVETHECHANGE

RENAULT

TigoABC www.trgoabc.si

PE KOPER PE NOVA GORICA PE AJDOVŠČINA PE TOLMIN PE POSTOJNA
05/663 61 17 05/335 44 00 05/364 33 02 05/388 47 00 05/721 28 28
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Zemlja pleše
Ob svetovnem dnevu Zemlje, 22. aprila, smo v Centru za izobraževanje, rehabilitacijo in usposabljanje 
v Vipavi priredili pot učenosti po našem dvorišču.

Sredi zvezd, noč in dan se vrti ta 
svet. Zemlja pleše, tja med zvezde 

ww ...« A ne samo Zemlja, plesali smo 
tudi mi. Vendar je to že druga zgodba.

Učna pot ob dnevu Zemlje, ekološko 
popotovanje po dvorišču Centra, je bila 
sestavljena iz šestih postaj z nalogami. 
Če smo na ppti sledili zelenim puščicam 
in vrvici ter upoštevali vsa navodila, je 
bila določena tudi prava smer za naše 
bolj ekološko osveščeno življenje. Lažje 
in težje naloge, ki smo jih odrasli, otroci 
in mladostniki reševali na postajah, so 
nas opozarjale na lepoto našega planeta 
in kako jo ohraniti. V našem vsakdanu

premalo čutimo naravo in z nesnago 
prekrivamo njeno lepoto. Otrokom smo 
pokazali, kam odložiti ovitke sladkarij, 
ki jih tako radi ponujamo odrasli, ko 
jih hočemo pocrkljati. Na postajah smo 
ločevali plastiko in papir in se tako po
dučili, kako ločevati odpadke. Na eni od 
postaj smo dobili kartonaste smetnjake 
za papir in jih nesli v svoje delovne pro
store. Z njimi nas je založil Valkarton iz 
Logatca. Izkoristili smo priložnost in ob 
dnevu Zemlje našim otrokom povedali 
čim več o pomenu ločevanja odpadkov, s 
katerim smo začeli tudi v našem Centru.

Ta dan je bil nadaljevanje čistilne ak

cije »Očistimo Slovenijo v enem dnevu«, 
ki smo se je 17. aprila udeležili tudi za
posleni, mladostniki in otroci iz centra 
CIRIUS v Vipavi. Nekateri smo prav 
zares imeli delovni dan, nekateri pa so 
z veseljem ugotovili, da ostajajo njihove 
vreče prazne in da je Vipava čista. Le 
kako bi lahko vnaprej vedeli, v kateri 
predel Vipave se bolj splača podrobno 
pogledati.

Čistilno akcijo smo sklenili z zado
voljstvom. Ob dnevu Zemlje pa tudi ni 
manjkalo veselja in pesmi. Zaključili 
smo mesec april in začeli prvomajske 
počitnice, še zadnje pred poletjem. Da 
bi v njem uživali tudi med cvetjem, smo 
poklonili materi Zemlji svoj dar. Na za
dnji postaji ekološke poti smo na dvori
šču Centra posejali semena, iz katerih 
bodo poleti zrasle in zacvetele sončnice.

Za igro besed sem si sposodila pesem 
Zemlja pleše. Naj z njo tudi končam: 
»Zemlja pleše ... in z njcr grad, vsak 
oblak ... in celo ta najin mali dom.«

Naša hiša, polna otroškega veselja in 
plesa, skupnost za številne otroke in 
mladostnike, bo po tem aprilu zaživela 
sredi bolj čiste in urejene Vipave. Naj 
taka tudi ostane.

Dan Zemlje se začne v naših glavah, v 
naših srcih. Bodimo ekološki vsak dan. 
To je naše največje darilo Zemlji. Tako 
nam bodo naši otroci in naša Zemlja 
najbolj hvaležni.

Mateja Kete Černe, 
foto Klavdija Krušeč

Projektni teden slaščičarjev na 

Biotehniški šoli v Šempetru
Ta teden smo imeli dijaki Biotehniške šole, smeri slaščičar, projektne dneve na temo POTICA.

V
iredo smo šli na ekskurzijo. 
Obiskali smo avtorico knjige 
Kruh ljubezni, biti dober kot

kruh, Marino Lenček. V nje
nem muzeju smo si ogledali 
unikatne izdelke iz kvašene
ga testa kot so: rože, liste, kri
že, jaslice, zvezdice, celo slike 
Franceta Prešerna in njegove 
Zdravljice.
Drugi in tretji dan smo imeli 

na šoli organizirane delavni
ce, v katerih smo globlje spo
znavali potice. Raziskovali 
smo njeno zgodovino, namen 
in pomen, spoznavali tehno

logijo priprave, preračunavali sestavine 
v receptih, pisali recepte v angleščini

in italijanščini ter izdelali zgibanko. Iz 
slaščičarske delavnice je zadišalo po po
ticah, ki so jih pripravljali dijaki. Spekli 
in ponudili so nam več vrst potic, po
tratno, korenjevo, zelševko (iz čebule), 
čokoladno, marelično, orehovo, pehtra
novo, metino, rožičevo s suhimi figami 
in zelenjavno potico. Obiskala nas je 
gospa Slavica Plahuta, strokovnjakinja 
za slovensko kulturno dediščino, ki raz
iskuje predvsem primorske kulinarične 
značilnosti.Projektni dnevi so se zaklju
čili z razstavo in degustacijo.
Potice so bile odlične!

Pravljica o zlati roži
V počastitev Dneva upora proti okupatorju je podružnična šola Črniče v telovadnici matične šole v 
Dobravljah priredila javno prireditev za starše, predstavnike KS Črniče - Ravne, Malovše - Gojače, Selo 
in Batuje ter vse krajane iz našega šolskega okoliša.

uvodnem pozdravu ravna- 
■g^teljice OŠ Dobravlje Mirjam 
JL Kalin in vodje prireditve Nataše 
Valič so se učenci predstavili s pra- 

, vljico Melite Osojnik: Pravljica o zlati 
roži. Predstavo je oblikovalo kar 88 
učencev. Sama zgodba, ki se razpenja 
med sanjami in resničnostjo, pa nam 
sporoča, da za srečo in zadovoljstvo 
ni potrebno bogastvo, temveč, da ne
komu pomagamo. Dramsko igro smo 
obogatili in povezovali s petjem OPZ 
Črniče in s plesnimi prizori gozda in 
potoka. Vsem, ki ste kakorkoli poma
gali pri izvedbi igre, pa iskrena hvala.

Nataša Valič

Male sive celice

Šturci z rekordom v 

finale
Šturski sedmošolci se veselimo finala Malih sivih celic, ki bo v sredo 
2. junija 2010 ob 16.10 na 1. programu TV Slovenija.

^Partin, Meta in Tine so zmaga- 
Jm/I li v predtekmovanju in v treh 

JLTJLtelevizijskih oddajah. Nastop 
v finalu so si priborili z zmago v pol
finalni oddaji, v kateri so premagali 
sedmošolce z OŠ Breg s Ptuja. Skoraj 
so že obupali, ko se jim je v zadnji igri 
nasmehnila sreča in so lahko pokaza
li, kaj znajo. Z uvrstitvijo v finale so si 
priborili nagradni izlet. Če zmagajo, 
bodo potovali v Gardaland, če bodo 
drugi, si bodo ogledali slovensko obalo. 
O pripravah in tekmovanju so povedali:

Martin
Prebral sen veliko knjig; predvsem 

leksikone in enciklopedije. Na pri
mer 4000 stvari, ki jih morate vedeti. 
Enciklopedija za vedoželjne. Narodi 
sveta ...

Prebral sem tisto, kar me je zanima
lo. Nekatere dele sem prebral večkrat. 
Nisem se posebno trudil, da bi si zapo
mnil, kar sem prebral. To je kar »ratalo«.

Meta
V tem letu, ko sem se pripravljala na

tekmovanja, sem izvedela veliko 
vega. Pripravljali smo se sami domeni 
tudi v šoli z mentorico, gospo Bojani 
Stopar. Ogledali smo si posnetke od
daj iz prejšnjih sezon, pregledovali smo 
knjige Male sive celice, se veliko pogo
varjali in sledili aktualnim dogodkom-
Tine

Doma sem pregledoval knjige Mak 
sive celice. Ker sem športnik, sem pre
gledoval podatke s športnega področja- 
veliko sem poslušal poročila, v kate
rih so objavljeni aktualni dogodki Po 
tudi v šoh smo se veliko pripravljali.

Mentorica Bojana Stopar
Martin, Meta in Tine so zelo rado

vedni, vedoželjni, veliko znajo. V vseh 
oddajah so se dobro odrezali. K četrtfi
nalni oddaji so celo postavili rekord; do
segli so absolutno naj večje število točk

Na tekmovanje smo se pripravljali 
pred in po pouku. Tekmovalci pa so bili 
najbolj veseli, ko smo se dobili med p0' 
ukom. r

Zapisala Ksenija Černigd

>

Plesna predstava 

Rdeči čeveljčki
Ob 10. obletnici delovanja plesne skupine Vrtiljak iz Centra za ' o' 
braževanje, rehabilitacijo in usposabljanje Vipava (Cirius Vipav ')\S 

bila konec aprila izvedena ne samo plesna predstava, ampak n M 
plesni spektakel. Plesni večer se je odvrtel na odru Slovensk^n ^ 
rodnega gledališča v Novi Gorici. ga ^

"^^^klesna skupina Vrtiljak je želela 
B^svoje desetletja dolgo delo z učen- 
A ci - plesalci z več primanjkljaji 
prikazati tudi širši javnosti, plesnim za
nesenjakom, ljubiteljem plesa, staršem, 
sorodnikom ter strokovni javnosti. V 
plesni predstavi je poleg učencev in mla
dostnikov iz Cirius Vipava sodelovalo še 
več mladih in priznanih ter uveljavljenih 
plesalcev iz Plesnega centra Terpsihora 
in M&N Dance Company.

Plesalci in mentorji Vrtiljaka so svoja 
interesna področja in ljubezen do plesa 
pripeljali do vrhunca plesno - umetni
škega ustvarjanja in snovanja, ki se je 
dovršeno realiziral v plesno -gledališki 
predstavi, kjer ni bilo nobenih ovir, no
benih težav ..., kar vse omejuje fizično 
telo vseh, ne samo oseb s posebnimi

potrebami. Plesalci so z njim lastnjjt 
m osebnim načinom plesa z in na ir,v'L 
hdskih vozičkih dokazali, da je lahP’ 
drugačnost pravzaprav le druga str/ 
enakosti, enakopravne vključenosti / 
zmožnosti potrditi/dokazati se

V predstavi se je izbrušeno dovr?'1 
plesni izraz plesalcev preko jiVa> maIp' 
ba, hip hopa, skupinskega plesa’ ples/ 
in gibalne improvizacije in še bi lah/ 
naštevali... raznotere izkušnje zn/ 
gljivosti telesa in duha, ki so nam f 
predstavili plesalci, snovatelji predsta^' 
mentorji ...

Plesna skupina Vrtiljak je v več 
desetletja dolgem obdobju iskanja 
dno znova novih in drugačnih plesilČ 
izrazov in gibalnih načinov tudi tok/1 
našla pravi plesni korak in svoje obč/ 
sko očarala s predstavitvijo Rdečih 
veljčkov.

Pri izvedbi večera so nam pomag*' 
li številni dobrotniki ter organizaciji 
za kar se jim iskreno zahvaljujemo l/ 
povsem upravičeno govorimo o preš«' 
žnikih plesne prireditve, kaže tudi Zi>' 
nimanje za ponovitev predstave - pr/ 
ponovitev bo v SNG že 24. maja

ravnateljica dr.ErnaŽgU'

1
I
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Cvetoča pomlad na BIT&BEAT
MDRM
Druga polovica aprila je bila v Medobčinskem društvu prijateljev 
mladine Ajdovščina tako aktivna, da so nam dnevi kar spolzeli med 
prsti.

Nika Božič & Jani Cigoj
MC Hiša mladih Ajdovščina začenja v letu 2010 s prirejanjem umetniških razstav. Ker trenutni prostori 
Hiše mladih niso najprimernejši za izvajanje takšnih kulturnih dogodkov, smo prvo likovno razstavo 
MC pripravil v prostorih doma krajanov v Vipavskem Križu.

W "^soboto, 17. aprila, smo prosto- 
m# voljci društva prispevali k uspe- 

hu akcije 'Očistimo Slovenijo 
v enem dnevu'. Temeljito smo očistili 
Šturski park, otroško igrišče in okolico 
Rizzatove vile. Uredili smo tudi gredice 
in posadili trajnice.
Že naslednji dan se je ekipa petih pro
stovoljk društva zgodaj zjutraj odpe
ljala v Lipico,, kjer je z ustvarjalno in 
likovno delavnico obogatila ponudbo 
Čarobnega dne, ki je potekal v organi
zaciji Netvizije. Zanda Brikmane, Urška 
Vinjak in "Urška Repič so z ustvarjal- 
no Ravnico v 'Deželi Pike Nogavičke' 
^duševale in razveseljevale množico 

otrok, v 'Deželi Lipicancev' pa sta aka
demska slikarka Jana Humar in likov
na pedagoginja Suzana Bajc izvabljali 
iz otrok domišljijo in likovni talent ob 
slikanju pravljičnih lipicancev. Prijetna 
tnisel, da nam je uspelo polepšati dan 
številnim otrokom in staršem, na celo
tni prireditvi so jih našteli kar 15.000, 
nas je spremljala ves dan.
Predzadnji aprilski petek pa smo raz

veselili 140 učencev OŠ Danila Lokarja 
in OŠ Šturje iz Ajdovščine ter podru
žnične šole Lokavec. Pripravili smo 2. 
Zeleni festival prostovoljstva, s katerim 
smo se pridružili številnim prireditvam 
po Sloveniji, ki so potekale od 19. do 
25. aprila na 11. festivalu prostovolj
stva mladih. Za učence smo pripravi
li ustvarjalne delavnice izdelave eko 
mobila, eko hranilnika, skupaj pa smo 
pričarali tudi skupinsko sliko na temo 
naravne dediščine. Na odru v dvorani 
L slovenske vlade pa so se kalili naši 
nadebudni cirkusanti pod budnimi 
očmi prostovoljcev društva Cirkokrog 
iz Ljubljane. S prireditvijo smo tako po
častili dan Zemlje, ki ga praznujemo 22. 
aprila, ter dan prostovoljstva. Spomnili 
pa smo se tudi na letošnje leto, ki je na- 

! menjeno boju proti revščini in socialni 
izključenosti. Pika na i pa je bil seveda 
nastop priljubljenega čarovnika Grege, 
ki nas je vse dvignil v zrak - s pomočjo 
dobre glasbe in čarovnij.

Sledile so prvomajske počitnice, med 
katerimi ni manjkalo ustvarjalnosti in 
drugih zanimivih aktivnosti. V sredo 
so se otroci z EVS prostovoljko Zando 
Brikmane sprehodili po učni poti v 
Ajdovščini, kjer so na tleh postavili 
sliko iz naravnih materialov (kamnov, 
lističev, vejic) z naslovom 'Pomladna'. 
Ob vrnitvi nazaj je vodja skupine v roke 
dobil fotoaparat in motiviral svojo sku
pino v različne tematske postavitve. Na 
koncu pa smo se naučili še nove ročne 
spretnosti, in sicer izdelovanja rožic iz 
krep papirja. V četrtek so otroci pod 
mentorstvom Milojke Lozar izdelovali 
pikapolonice iz odpadnega materiala, 
po končanem delu pa smo se odpravili 
na sonce in ob družabnih igrah uživali 
preostanek časa. Zadnji dan počitnic pa 
smo imeli likovno delavnico z akadem
sko slikarko Jano Humar. Po uvodnem 
razgibavanju na prostem, kjer je vsak 
pokazal eno vajo, smo se posedli v krog 
in se pogovarjali o družini. Slikali smo v 
mešani tehniki monotipije in tuša. Tudi 
tokrat smo z nastalimi likovnimi deli 
sodelovali na natečaju 'Moja družina' 
Zveze prijateljev mladine Slovenije.
Z našo prostovoljko Evropske prosto

voljne službe Zando Brikmane smo v tem 
šolskem letu obiskali s predstavitvami 
Latvije in ustvarjalnimi delavnicami že 
marsikatero šolo v občinah Ajdovščina 
in Vipava. Zanda je sodelovala tudi v 
projektu Evropska vas, ki je potekala na 
OŠ Danila Lokarja v Ajdovščini. Učenci 
3., 4. in 5. razreda so s pomočjo Zande 
in svojih učiteljic odkrivali čare Latvije v 
različnih projektnih skupinah. V petek, 
7. maja pa so Latvijo predstavili na stoj
nici na Bevkovem trgu v Novi Gorici, 
kjer je potekala prireditev ob praznova
nju dneva Evrope. Projekt so ta četrtek 
v Dvorani 1. slovenske vlade predstavili 
svojim staršem in širši javnosti.
Tako zanimivo, igrivo in medkulturno 

je bilo pri nas, zahvala gre tudi našim fi
nancerjem -Uradu za mladino. Evropski 
komisiji, Občini Ajdovščina in Občini 
Vipava. Urška Brežnjak

Dne 21.5.2010 bo v Baru Baza Ajdovščina

koncert skupine JEAN LOUIS.

To je eksperimentalni jazz trio, 
ki prihaja iz Francije.

Vstopnina je 2,00 €.

^®^rt^^to^^^5tudento^i™iijako^^

T^jrihodnje si prizadevamo, da 
m# bi bilo več takih dogodkov v 
* prostorih novega mladinskega 

objekta, ki bo predvidoma v letu 2011 
zaživel v ajdovskih Palah.

MC s tem uresničuje svoj namen in 
daje priložnost mladim in nadarjenim 
umetnikom, da pokažejo svoja dela in 
ustvarjanja tudi širši javnosti.

Kot prva gosta MC razstav sta bila 
mlada domača ustvarjalca Nika Božič iz 
Podnanosa in Jani Cigoj iz Ajdovščine.

Jani Cigoj (1982), je slikar ‘samouk, 
in se je na razstavi Bit&Beat predsta
vil z izborom likovnih del, izdelanih v 
tehniki pastela, med katerimi prevla
dujejo podobe iluzornih krajin, ki zgolj 
asociirajo na znane krajinske motive

iz domače Vipavske doline. Na ostalih 
kompozicijah dominirajo figuralne po
dobe in brezimne silhuete, ki poudarjajo 
izrazito intimno razpoloženje na slikah. 
Likovno ustvarjanje Nike Božič (1988), 
študentke na beneški Akademiji lepih 
umetnosti - smer dekoracija, vključuje 
tri cikle likovnih del: serijo dvanajstih 
črno - belih ilustracij Spopad z moralo, 
barvne kolaže in barvne grafike, nastale 
v zadnjih dveh letih.

Odprtje razstave se je odvilo v petek, 
23. aprila, v domu krajanov v Vipavskem 
Križu. Kulturni program je popestril 
nastop ženske vokalne skupina Qualy, 
ki je dvorano napolnila z glasovi gru
zijske, bolgarske in korziške ljudske pe
smi. Obiskovalce je nagovoril podžupan 
Občine Ajdovščina Borut Koloini, mla
da ustvarjalca pa je predstavila likov
na kritičarka Nataša Kovšca. Poseben 
poklon je Niki in Janiju namenila pe
snica Alenka Skupek s svojim sonetom 
Bit&Beat, zapeli pa so nam tudi fantje iz 
Podnanosa. MC
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petek 21. maj;
ob 12.00h -
MATURANTSKA PARADA
Točno ob 12.00, bo več kot 30.000 

udeležencev osmih evropskih držav so
časno stopilo v ko
rak . Maturantska 
četvorka bo tudi 
na Lavričevem 
trgu v Ajdovščini, 
ki se bo odvija
la s pričetkom 
zbiranja prijav in 
delitvijo majic ter 
dežnikov že ob 10.30.

Vabljeni ste vsi maturantje, prav tako 
tudi vsi študentje, da skupaj sodeluje
mo pri novem Guinnessovem rekordu 
v sinhronem plesu četvorke.

ob lb.30h -
RADIO MC
RADIO MC je nova radijska odda

ja, ki jo skupaj pripravljajo MC Hiša
mladih in RA - - - ——-----
Nov. Ajdovičina.
Namenjena je vsem 
mladim in mladim 
po srcu. Oddajo bo 
vsebovala zanimi
ve informacije za 
mlade, imela bo ve
dno svojo rdečo nit, f ;\ *
fantastično glasbo, 
zanimive goste, nagradne igre...in še in 
še več.

torek 25. maj;
ob 12.00h
DAN MLADOSTI
Dan mladosti je bil v času SFRJ pra

znik jugoslovanske mladine. Na ta dan

?K - 16.30h
oa 9. apniš tBurej

..ZA MLADE!!!

so potekale razne športne prireditve, 
proslave v šolah, kjer se je prepevalo 
in recitiralo.
Na ta dan so 
bili mladi iz 
vrst pionir
jev sprejeti 
v ZSMJ, kar so spremljale glasbene in 
športne prireditve. Vse je potekalo pod 
sloganom bratstva in enotnosti, ki je 
dolga leta povezoval sicer zelo različne 
narodnosti znotraj Jugoslavije. Danes 
je sicer težko razumeti, toda takrat je 
mladim vstop v ZSMJ, sodelovanje v 
delovnih akcijah in druženje z ostalimi 
narodi nekaj pomenil. MC Hiša mla
dih bo s kančkom nostalgije in raznimi 
manjšimi dogodki obeležil lep spomin 
na tiste čase.

ob 16.00h -
VSEGA JE KRIVA NINA
(celovečerni film)

petek 28. maj;
ob 16.30h - RADIO MC
RADIO MC je nova radijska od

daja, ki jo skupaj pripravljajo MC 
Hiša mladih in RA Nova Ajdovščina. 
Namenjena je vsem mladim in mladim

po srcu. Oddajo bo vsebovala zanimive 
informacije za mlade, imela bo vedno 
svojo rdečo nit, fantastično glasbo, za
nimiv goste, nagradne igre..in še in še

več.
ob 18.00h
PIMP MY HIŠA MLADIH
Na enem izmed srečanj kreativne 

skupine MC Hiše mladih v jeseni 2009, 
so posamezniki predlagali več idej 
kako oboga
titi kulturno 
umetniško 
izražanje 
med mladimi 
v Ajdovščini.
Iz predlogov 
te skupine smo izbrali projekt Polepšaj 
moj stari mlin, ker je požel največ za
nimanja med mladimi in hkrati spod
buja kreativno izražanje mladih ter 
razvija modele za nadaljnje izvajanje 
podobnih projektov, ki izražajo in 
vzpodbujajo splošno skrb za urejenost 
mesta Ajdovščina. Zaradi varnosti smo 
sedaj preselili na objekt Hiša mladih v 
Ajdovščini.

+ prodaja majic JAZ 
AJDOVŠČINA

Na zalogi imamo še nekaj malega mo
ških in ženskih majic, s sloganom JAZ 
AJDOVŠČINA, ki smo jih pripravili za 
proslavo ob 65. letnici ustanovitve prve 
narodne slovenske vlade.

Če jo želiš nas obišči v MC-ju ali pa 
pošlji mail na mc.hisamladih@gmail. 
si!!! Majice so naprodaj tudi v posloval
nici TIC Ajdovščina, 

cena; 10 eur.

Več info na; www.mc-hisamladih.si



Nace Kosmač

Prvo mesto smo pošteno

proslavili
Pred dobrim letom so se zgrinjali črni oblaki nad ajdovskim nogometom, saj se je po 16 letih Primorje 
ponovno znašlo v drugoligaški konkurenci. Marsikateri navijač je bil mišljenja, da selitev v nižji rang 
pomeni konec nogometne pravljice v Ajdovščini na profesionalni ravni, nekateri so b,l, mišljenja da so 
že videli zadnjo tekmo rdeče - črnih, saj ob morebitnem slovesu generalnega pokrovitelja n. bilo na 
vidiku drugega primernega prokrovitelja.

\rms sc
▼ gc

vprašanja 
dobila od

govore na ti
skovni konferenci 26. 
maja 2009, ko je pod
predsednik klu
ba Branko 
Bakaršič 
izjavil:

vrnitev v prvo nogometno ligo, kar 
bomo tudi dosegli. Kljub manjšem 
proračunu in dejstvu, da je druga liga 
manj atraktivna za sponzorje, se bomo 
potrudili, da obdržimo jedro ekipe.«

Varovanci Vjekoslava Lokice so 
uresničili želje klubske uprave in 

- si krog pred koncem, po zmagi 
v Črnomlju proti Beli kraji

ni in porazu najbljižjega 
konkurenta Triglava s

%

V»Podjetje 
Primorje 
ostaja še na
prej generalni 
sponzor nogome
tnega kluba Primorje, 
kar je prav gotovo 
tudi pogoj za ob
stanek nogome- ,
ta v Ajdovščini. ij
Cilj je takojšnja 'J (Ai

izmed tistih igralcev, ki je ostal 
zvest rdeče - črnemu dresu, 
kljub selitvi v nižji rang - v 
letošnji sezoni se je dokončno 
uveljavil v prvi enajsterici in 
zato smo ga povabili pred mi
krofon.

Čestitke ob osvojitvi pr
vega mesta v 2. SNL. Ste 
se že odpočil od slavja po 
osvojenem naslovu?

Hvala za čestitke. To prvo 
mesto smo pošteno prosla

vili in to utrujenost je bilo 
malenkost čutiti tudi na 

f; zadnji tekmi s Triglavom 
(smeh).

Navijači so po tihem upali, da bi lah
ko bila letošnja sezona vaša prelomni
ca, da končno pokažete vaše strelske 
sposobnosti, česar pa niso bili prav po
gosto deležni. Kako pa bi sicer ocenili 
vaše predstave v letošnjem prvenstvu, 
ste zadovoljni s prikazanim?

Res je, da bi lahko zabil kakšen zade
tek več, recimo z desetimi bi bil zadovo
ljen, vendar glede na okoliščine in način 
naše igre, tudi z doseženim nisem pre
tirano razočaran. Poleg zadetkov sem 
predvsem v prvem delu prispeval precej 
podaj za zadetke, kar me prav tako raz
veseljuje.

Bi lahko rekli, da ste v letošnji sezoni 
igrali bolj zaprt tip nogometa, bolj na 
izzid, kot pa za oko in gledalce?

Kar na nekaj tekmah nismo ravno ble
steli. Osebno mi je bolj všeč napadalen 
stil nogometa. Očitno se nam je na kon
cu dobro izšlo in končali smo na prvem 
mestu, kar je bil tudi edini cilj.

Kako bi ocenil letošnjo 2. SNL, vas je 
kdo presenetil oz. razočaral?

Razočaralo me je stanje v nogome
tnem klub Mura. V dobro slovenskemu 
nogometu bi bilo imeti močno Muro. 
Presenetila pa me je ekipa Aluminija, 
ki goji res dober nogomet, po mojem 
mnenju boljšega tudi od nekaterih ekip 
v prvi ligi.

V spomladanskem delu ste domača 
srečanja odigrali v Vipavi. Niste potre
bovali veliko časa za prilagoditev no
vemu igrišču, saj ste že na prvi tekmi 
zmagali z 8:0. Ste sploh pogrešali ajdo
vski stadion?

Igrišče v Vipavi je bilo zelo solidno pri

pravljeno, poleg tega smo se hitro nava
dili na novo domače igrišče. Ajdovščine 
nismo pretirano pogrešali, saj je bilo v 
zadnjem času ajdovsko igrišče daleč od 
optimalnega.

Pred časom je v javnost prišla novica, 
da stanje v klubu ni rožnato in plačila 
zaostajajo. Se je stanje medtem časom 
kaj popravilo?

Finančno stanje v klubu ostaja enako 
kot pred nekaj meseci, se pravi zelo sla
bo. Igralci smo težko prenašali vse sku
paj, vendar smo se kljub vsemu potru
dili odigrati pošteno do konca. Mislim, 
da se ljudje, ki spremljajo nogomet v 
Ajdovščini, ne zavedajo, v kakšnih tež
kih pogojih smo delali v zadnjih mese
cih. Vse skupaj je težko prenašati.

Dejstvo je, da Primorje še nima li
cence za prihodnjo sezono. Menite, da 
je uprava zaenkrat storila vse, kar je v 
njeni moči?

Želim si, da NK Primorje dobi licenco 
za nastopanje v prvi ligi, ni mi pa jasno, 
kako naj bi jo dobilo. Dolgovi do igral
cev ostajajo in dokler ne bodo poravna
ni, je nesmiselno karkoli planirati. No, 
računam, da bo kmalu kaj več znanega, 
saj se novo prvenstvo kmalu že začne.

Je torej kaj upanja, da bo med prvo
ligaši v naslednji sezoni tudi Primorje?

Seveda imam upanje! Za to smo se tudi 
celo leto borili in na koncu na igrišču to 
dosegli. Če se NK Primorje ne bi od
ločilo igrati v prvi ligi, bi me to precej 
razočaralo.

Črn trn nabodel konkurenco

Kako na splošno gledate na to težko 
stanje v slovenskem profesionalnem
nogometu?

Finančna kriza je prinesla svoje in 
zavedam se, da pogoji za profesional
ni nogomet v Sloveniji niso bili nikoli 
tako slabi, kot so zdaj. Edina pozitivna 
stvar je izbolšanje infrastukture, kar 
bo dolgoročno velika pridobitev. Je pa 
problem, ker je v tem stanju težko delati 
dolgoročne načrte, kajti nihče ne ve, kai 
bo jutri.

Kakšni so vaši načrti po koncu sezo
ne - je na vidiku kakšen prestop? Ali 
pač ostajate v Ajdovščini, ne glede na 
licenco?

Pogodba s Primorjem mi poteče konec 
maja, ko bom prost igralec. Trenutno še 
ne vem, kje bom igral v naslednji sezoni 
Verjetno bo več znanega v juniju 

Bliža se svetovno prvenstvo v Južni 
Afriki, na katerem bo sodelovala tudi 
naša izbrana vrsta. Kaj si obetate od 
naših? Kdo so vaši favoriti?

Verjamem, da se lahko naša repre' 
zentanca tudi uvrsti v osmino finala ž 
Alžirijo in ZDA bodo izenačene tekme 
kjer bodo odločale malenkosti in tudi 
sreča, za glavne favorite pa bi postavil 
Spance.

Bi za konec še kaj dodali?
Zahvalil bi se vsem navijačem ki so 

nam ostali zvesti, ter nas spodbujali V 
letošnji sezoni. Obenem pa lepo p02dra. 
vij a m vse bralce časopisa Latnik

tekst: Marko Terlikar, foto: Nicky Kristl

Majski tek - moker in
blaten
Ajdovščina, 8. maja - Številnim prireditvam ob občinskem prazrvV 
ku se tradicionalno pridružuje tudi majski tek, ki ga prireja Športni 
center Police. Sobota je z vremenom ponagajala številnim oraanr 
zatorjem, še posebno je bilo deževno dopoldne, ko se je na Polipu 
zbralo 87 odraslih in 107 mladih tekačev.

Ajdovščina, 8. maja - Proga Črn trn v Palah je bila na deževno soboto še nekoliko bolj blatna, kot lani ob 
odpovedi dirke na evropskem prvenstvu, pa je bila vseeno zanimiva in regularna.

tekmovalcev je bila tokrat proga še bolj 
blatna kot lani ob evropskem prvenstvu, 
pa smo videli zelo lepo dirko. Če sem 
iskren, nisem pričakoval tako velikega 
ekipnega uspeha naših tekmovalcev, kar 
je dober obet pred zahtevnimi tekmova
nji, ki nas letos čakajo.« ep

^flajši so se pomerili na različno 
|m#l dolgih progah v okolici bazena 

jL v g&na Policah, članska proga pa je 
bila dolga kar 11 km in se je vila z aj
dovskih Polic proti Lokavcu, skozi Čohe 
in Gorenje do izvira Hublja ter nato v 
Grivče, od tam pa se je spustila skozi 
Šturje do izhodišča.
Ker je sočasno potekal tek trojk v 

Ljubljani, je bila udeležba, vsaj najbolj
ših domačih tekačev, okrnjena, kar je 
ponovno izkoristil Marko Vojska (AD 
Posočje) in v skupni uvrstitvi zanesljivo 
zmagal. Tudi sicer so si večino vidnejših 
uvrstitev pom kategorijah pritekli ude
leženci iz Posočja, pa tudi 
Četrti skupno je bil član ŠD Nanos 

Podnanos Sebastjan Vidmar (drugi v 
svoji kategoriji), dobro je tekel Mitja 
Curk iz Budanj (6. mesto in tretje v ka

tegoriji), Ivan Solkol (TD Burja Vip 
je osvojil 13. mesto (tretje v kateao 
Matjaž Kerkoč je bil 20. (tretji v k 
goriji), mesto za njim Milan Kue 
(Filipides, tretji v kategoriji). 8 
Med trinajstimi ženskami je skt 

tretje mesto dosegla Darja Jejčič 
Burja). Na zmagovalni oder pri d 
cah so po kategorijah uvrstile M 
Kerkoč (TD Vipava) za prvo ^ 
drugi sta bili Meta Božič (ŠD N 
in Maruša Terkič x a

— - —v * i^ri Hp*v
medalje prejeli Aljaž Furlan (ŠD > 
in Matic Kerkoč (TD Vipava) Za , 
v svojih kategorijah, srebrna sta bi 
Benko in Žan Žgavc (oba Ajdov 
bronasta pa še Miha Kopatir 
Nanos) in Edi Benko (Ajdovščina

Prvi tekmi sezone v štiri kro- 
su v Palah konkurenca sicer ni 

^ bila najmočnejša, vendar to ne 
zmanjšuje uspeha domačih tekmoval
cev. Miran Jauh iz Velenja, ki dirka za 
Črn trn, je osvojil drugo mesto za Luko 
Novakom, ki mu proga v Palah oči
tno zelo leži, uspeh kariere pa je uspel 
Andreju Bratini iz Grivč, ki je z drzna 
vožnjo osvojil tretje mesto. Drejc (na fo
tografiji), lani mladinski reprezentant, 
je prvič nastopil v članski konferenci in 
se že takoj povzpel na zmagovalni oder. 
V jeziku formule 1 bi lahko dejali, da je

izbral prave gume - za razliko od veči
ne je namreč nastopil z ožjim profilom 
gum, ki so se izkazale za hitrejše, bolj ko 
je bila proga zvožena in trša.
V mladinski konkurenci Črn trn prak

tično ni imel konkurence, saj so prva 
štiri mesta osvojili domači tekmovalci 
Medvešček, Kovač, Arlič in Malik (na 
fotografiji). Predsednik kluba Klavdij 
Blažko je bil po tekmi upravičeno za
dovoljen in ponosen: »Dokazali smo, 
da se da z vztrajnostjo in manjšimi po
pravki na progi tekmo izpeljati tudi v 
deževnem vremenu. Po mnenju mnogih

Kabelski operater Ajdovščina

ISTE CENE, NOVE HITROSTI
Hitrejši internet za ISTO ceno!
Za Vas smo podvojili hitrosti interneta, pri tem pa cene ostajajo NESPREMENJENE..

Akcija traja 
od 10.5.2010 
do 15.6.2010 
oz. do porabe 
zalog.

AKCIJA
Vse nove naročnike čaka darilo 
Ob sklenitvi naročniškega razmerja za 12 mesecev naročniki paketov/

01/81 00210

telefonije ali dvojčka BREZPLAČNO prejmete prenosni telefon 
naročniki paketov interneta s hitrostjo vsaj 
2Mbps pa brezžični usmerjevalnik (router).
(Naročniki trojčkov si darilo lahko 
izberete sami.) 1

<abelski operater
www.omrezje.si info@omrezje.si
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300 kolesarjev po Ajdovščini
Ajdovščina, 8. maja - Kolesarski kriterij po ulicah Ajdovščine, ki ga je četrtič organiziral ajdovski klub 
Castra, je minil v spodobnih vremenskih pogojih. Že mlajše kategorije so bile dobro zasedene, med 
petdeseterico udeležencev na članski dirki pa je bilo presenetljivo veliko znanih kolesarskih imen.

% JTed njimi so bili tudi Kristjan 
IVI Koren (Liquigas), Borut Božič 
AVJL(Vacansoleil), Grega Bole 
(Lampre) in Matej Mugerli (Perutnina), 
kipa niso prevzeli vidnejše vloge. 
Nepričakovano je zmagal kolesar Save

Jure Zrimšek, ki je zbral največ točk. 
Člani so morali prevoziti kar 45 krogov, 
kaj kmalu je pobegnilo pet kolesarjev, 
ki so vozili svojo dirko, med njimi je bil 
tudi David Tratnik s Cola (Zeroquadro- 
Radenska), ki je osvojil četrto mesto.

Njegov klubski kolega Andi Bajc iz 
Ajdovščine je osvoji osmo, Kristjan 
Koren iz Budanj pa je vozil v glavnini in 
osvojil 18. mesto.
Med starejšimi mladinci je bil naj

hitrejši Klemen Michelizza (KK Nova 
Gorica Hit Casinos), med mlajšimi mla
dinci Gašper Katrašnik (Sava Kranj), 
med dečki v treh kategorijah pa Žan 
Jerkič (KK Nova Gorica Hit Casinos) ter 
Martin Lavrič in Žiga Kreft (KD Rog).
Predsednik ajdovskega kolesarskega 

kluba Klavdij Brecelj je bil po dirki za
dovoljen: »V Ajdovščino smo dobili vso 
slovensko kolesarsko smetano, gledal
cev je bilo, kljub številnim prireditvam, 
veliko, več kot jih je ob podobnih dirkah 
drugod po državi. To potrjuje, da si je 
naš kriterij pridobil velik ugled in tradi
cijo. Upam, da so gledalci uživali tudi v 
taktičnih bitkah na sami progi.« ep

Majski turnirji upokojencev
Tradicionalno srečanje športnikov - upokojencev se vedno dogaja prvo soboto v mesecu maju, v sklo
pu prireditev ob prazniku občine Ajdovščina. Balinarski turnirje bil organiziran prvič leta 1986, peto 
obletnico praznujeta pa tudi turnir v pikadu in streljanju z zračno puško.

alinarski turnir se je odvijal v 
■^športnem parku Pale. Sodelovalo 
mJje 12 ženskih ekip in sicer: 
h Vipave, Vrtojbe, Postojne, Pivke, 

Nova Gorice, Tolmina, Sovodenj, 
i-jubljane, Prvačine,
Medane in dve ekipi iz Ajdovščine. 

Ekipno so bile prve članice DU Ljubljana 
' Moste, druge pa članice DU Vipava.

Pri moških pa so tekmovali (razigra- 
vanje je bilo v novi balinarski dvorani 
na Planini): Vipava, Vrtojba, Postojna,

Pivka, Nova Gorica, Idrija, Medana in 
po dve ekipi ajdovskih upokojencev in 
Društva invalidov Ajdovščina - Vipava. 
Prvo mesto so osvojili člani DU Pivka, 
drugo pa ajdovski invalidi.

Ob zaključku turnirja so podelili tudi 
priznanja za 25-letno balinanje gospe
ma Milici Jejčič

in Fani Škrlj (DU Ajdovščina) ter 
najstarejšim udeležencem turnirja - 
Zdenku Terčelju, Fani Škrlj, Nadi Marc 
iz DU Ajdovščina in Valeriji Železnikar

iz DU Ljubljana - Moste.
Tekmovanje v pikadu se je odvijalo v 

prostorih Srednje šole Vena Pilona. V 
šestih ženskih in

sedmih moških ekipah je tekmova
lo 65 tekmovalcev iz Bovca, Idrije, 
Vipave, Kobarida, Kanala, Solkana in 
Ajdovščine. Prvo mesto v ženski konku
renci je dosegla ekipa iz DU

Kanal z 2538 točkami, drugo pa ekipa 
DU Ajdovščina z 2347 točkami.

Pri moških je prvo mesto pripadalo 
DU Bovec z doseženimi 2919 točkami, 
DU Vipava je bilo z 2376 točkami tretje.

Strelci so svoje spretnosti izvajali na 
strelišču v vojašnici slovenske vojske v 
Vipavi.

Sodelovalo je sedem ekip iz DU 
Deskle Anhovo, Kanal, Idrija, Vipava, 
Kostanjevica

na Krasu ter Ajdovščina z žensko in 
moško ekipo. Prvo mesto je pripadalo 
ekipi iz DU

Deskle - Anhovo s 478 krogi, DU 
Ajdovščina je bilo s 420 krogi tretje.

Metka Marušič

Rally Vipavska dolina v mokri 
izvedbi
Ajdovščina, 8. maja - Tradicionalni, že 17. po vrsti, rally starodobnih vozil po Vipavski dolini je minil v 
bolj kislem vremenu, kar pa ni okrnilo dobrega razpoloženja lastnikov lepotcev, za nastop še toliko bolj 
ozaljšanih.

|LTa startu je bilo letos 66 vozil, 
tekmovanje pa je bilo vremenu 
navkljub izpeljano po načrtih. 

Nekaj osipa je bilo predvsem med moto- 
'Nti. Kljub vsemu paše za oči ni manjka- 
0 ‘n pogledi so se največkrat zaustavljali 
»a legendarnemu Fordu T letnika 1917, 
Oodge Roadsterju letnika 1924, pa na

Rolls Roycu 
letnika 1972. 
Pravico na
stopa so 
imela vozila 
starejša od 
30 let, seve
da tehnično 
brezhibna, 
saj jih je ča
kala normal

na cestna vo
žnja na krožni progi po dolini, dolžine 
83 km, s spretnostjo vožnjo že kmalu po 
začetku pred Mercator centrom na Bisu.

Člani Društva ljubiteljev starodobnih 
vozil Vipavska dolina iz Ajdovščine, 
niso samo skrbeli za nemoten potek pri
reditve, pač pa so tudi uspešno nastopa

li. Med sedmimi prijavljenimi društvi 
so slavili prepričljivo ekipno zmago, z 
medaljami pa so se pri motoristih, v 
različnih starostnih skupinah, okiti
li Mirko Trobec, BMW R60-5, letnik 
1970, in Bogdan Troha, Moto Guzzi V 
50,1980, na prvem mestu, Slavko Golob, 
DKW RT 175, 1945, z drugim mestom 
in Anton Ostrožnik, Piaggo Vesta 125, 
1962 kot tretji.

Med avtomobilisti je so po starostnih 
kategorijah zmagali Drago Kukovič, 
Dodge Roadster, 1924, Ivan Obid, Fiat 
500A, 1937, in Drago Rupnik, Mercedes 
Benz 190 DC, 1965. Miro Štrancar je s 
Fiatom 500A, 1939, osvojil 2. mesto, 
Vladimir Nemac, pa je bil s Fiatom 850 
Šport Coupe, letnika 1969, tretji.

rl

Na Čavnu še Krkin žig
Čaven, 8. maja - Pri koči Antona Bavčerja na Čavnu se je zgodila 
priložnostna slovesnost ob predaji Krkinega žiga Planinski zvezi 
Slovenije, ki bo odslej na voljo v koči.

▼‘novomeški Krki so se namreč 
m# domislili zanimive reklamne 
W akcije, ki sočasno spodbu

ja k bolj zdravemu življenju. Skupaj s 
Planinsko zvezo Slovenije so označili in 
uredili 15 priljubljenih planinskih poti 
po Sloveniji. Pohodnike, ki bodo preho
dili te Krkine planinske poti in zbirali 
Krkine planinske žige, bodo nagradili (z 
majicami, čepicami, pohodnimi palica
mi, nahrbtniki...).
Med temi potmi bo od sobote tudi pot

na Čaven, ki bo 
seveda primer
no označena, 
vodila pa bo iz 
'prufta', opušče
nega kamnoloma 
med Lokavcem 
in Predmejo, na 
Kucelj in potem 
h koči na Čavnu. 
Pot so v soboto, v 
spremstvu članov 
Planinskega dru
štva Ajdovščina, 
prehodili zapo
sleni v Krki (in 
njihovi bližnji), 
več kot 300 jih je 
bilo, med njimi 
tudi predsednik 

Krkine uprave Jože Colarič, kije žig tudi 
uradno predal. V koči bodo odslej na 
voljo tudi kartice, v katere bodo planinci 
lahko odtisnili žige s Krkinih pohodov.
Ker pa je bil prav to soboto tudi 6. sve

tovni dan hipertenzije, so pri koči orga
nizirali še merjenje krvnega tlaka (na 
fotografiji). Spisek planinskih poti in 
pravila igre najdete na Krkinih spletnih 
straneh.

rl

Valentina hitro hodi
V soboto, 24. aprila, seje v Zagrebu, hkrati z državnim prvenstvom 
Hrvaške, v hitri hoji na cesti odvila tudi druga tekma za pokal Alpe 
Adria Race Walking 2010.

fB^elcmovanje je potekalo v kro- 41m 28s, zmagal Fabio Ruzzier pred 
I gih okoli jezera Bundek in sicer Vladimirom Veršecem (oba AK Koper), 

JL v dolžini 10 km za članice in Valentina Čufer (TD Burja Vipava) pa 
20 km za člane. Slovensko tričlansko je med damami zaostala le za Meliho 
zastopstvo je bilo izjemno, saj je med Mulahalilovič (BiH) in Avstrijko 
hodci, z novim državnim rekordom Ih Moniko Schwantzer. rl

Ženski odbor Občinskega odbora SDS 
Ajdovščina

Vas vljudno vabi na pogovor s

podpredsednikom SDS g. ZVONKOM ČERNAČEM

na temo
ARBITRAŽNI SPORAZUM MED SLOVENIJO IN 

HRVAŠKO

v torek, 25. maja 2010, ob 19.30 uri v dvorani Doma Krajanov 
Ajdovščina, Prešernova 26 v Ajdovščini

VLJUDNO VABLJENI! VSTOP PROST!
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Teden Rdečega križa Na lovu za smetmi
V Območnem združenju Rdečega križa Ajdovščina smo v dneh med 8. in 15. majem z različnimi aktiv
nostmi obeležili teden Rdečega križa.

17. aprila 201 Oje širom Slovenije potekala največja prostovoljna či" 
stilna akcija v zgodovini samostojne Slovenije OSVED.

kupaj z Medobčinskim društvom 
prijateljev mladine Ajdovščina 
smo 8. maja v prostorih MDPM 

Ajdovščina pripravili ustvarjalno delav
nico 'Drug za drugega'. Na njej je sode
lovalo osem otrok, starih od 5 do 12 let, 
ki so na svoj kreativen in izviren način 
naslikali, kako pomagajo vrstnikom,

staršem, pa tudi živalim ...
Ustvarjena dela smo 10. maja razstavili 

v Domu starejših občanov v Ajdovščini, 
da bi nekoliko popestrili vsakdan tam
kajšnjih stanovalcev. Pri ureditvi razsta
ve nam je pomagala delovna terapevtka 
Mojca Klavžar, še nekaj risbic za razsta
vo pa so prispevali tudi otroci Otroškega

vrtca Ajdovščina. Ob 
odprtju je zbrane 
oskrbovance poz
dravila predsednica 
OZRK Ajdovščina 
Vera Kodrič, ki je 
povedala, da bi bili 
v združenju veseli 
novih prostovoljcev, 
ki bi pomagali pri 
izvajanju številnih 
podobnih aktivnosti, 
s katerimi si prizade
vamo dvigovati ka
kovost življenja pre
bivalcev. Za prijetno 
vzdušje so poskrbeli 
tudi malčki iz skupi
ne Metulji Otroškega 
vrtca Ajdovščina, ki 
so ob pomoči vzgo
jiteljic Maje Lešnjak 
in Nataše Ambrožič 
zapeli in zaplesali.

Ob koncu so otroci 
in oskrbovanci skupaj zapeli še prilju
bljeno 'Mi se imamo radi'. Otrokom seje 
za prisrčen nastop v imenu oskrbovan
cev doma zahvalila Lojzka Stibilj in jih
povabila, naj kmalu še kaj pridejo.

OZRK Ajdovščina

'Vihr' postavil mlaj
Konjeniško društvo Vihr s Cola je lansko leto končalo z že drugim žegnanjem konj na Colu, na dan sv. 
Štefana. Konjeniki so poskrbeli za konje, gospodinje pa, da so se obiskovalci in ljubitelji konj posladkali 
z domačimi dobrotami in ogreli s toplimi napitki.

lov za odpadki se nas je v KS 
Podnanos podalo okoli 200 pro
stovoljcev (učenci OŠ Podnanos, 

člani PD Podnanos, mladinci, gasilci in 
•ostali krajani). Oboroženi z vrečami za 
smeti, opremljeni z rokavicami, smo se 
ob 9. uri razkropili po samih zaselkih, 
strugi potoka Močilnik in ob trasi HC 
Rebrnice, pripadniki SV iz vipavske 
vojašnice so poskrbeli za čistočo na in 
ob strelišču Mlake. Vsekakor gre za
hvala tudi lastnikom traktorjev, ki so 
nam služili, ne le za odvoz odpadkov na 
zbirališče ob pokopališču v Podnanosu 
(ki je bilo ob zaključku akcije dodobra 
zapolnjeno), ampak tudi pri izvlečenju 
danes že kultnega osebnega vozila polj
skega Fiata (bolhce) - Gradevinarstva

Čebelica, avtomobilskih karoserij ^ 
struge Močilnika in okoliških grap pJžJ' I 
stičnih cevi in plastičnih armatur za bč' 
toniranje (bodisi zabetoniranih v jarK^ 
za odvodnjavanje ali zasutih z blatom jA 
kamenjem). Brez traktorjev akcija ne P’ 
bila tako uspešna.

Po zaključku akcije smo se dobili v j£' 
dilnici OŠ Podnanos, kjer smo se zasld' 
ženo podprli s porcijo slastnega pasulji’ 
si žejo pogasili s sokom in pokramljali 5 
soudeleženci akcije. Zavedajoč se opra
vljenega dobrega dela je z obrazov žare
lo zadovoljstvo. Se vidimo ob naslednji 
priložnosti, do takrat pa vas naj ne 
sram ali se vam težko skloniti in pobral 
ti, kar je neosveščeni pred vami odvr^jV 

Tekst EKO gverilec, foto Sebastjan Le«^

žegnanjem smo konje seveda pri
pravili na naslednje leto, da nam 
bodo zdravi pomagali pri opravi

lih in nam bili v veselje ob skupnih po
hodih in druženju.

Po nekajmesečnem počitku pa smo

sezono tudi že drugič zapored začeli s 
postavitvijo mlaja. Pa ne tako, da bi za 
postavitev uporabljali sodobna sredstva 
in traktor ampak smo se seveda odloči
li za uporabo konjev in stare žage, tiste, 
ki jo morata držati dva - vsak na svojem 
koncu. Furmansko nalogo so zaupali 
Bogomirju Bajcu z Malega Polja. Ko so 
bila moška dela pri kraju, pa so dekleta 
poskrbela za pletenje in krasitev venca.

Pri žaganju, kleščenju, lupljenju in 
prevozu smreke seveda ni manjkalo pe
tja in igranja harmonike.

Tako želimo ohraniti vsaj delček starih 
običajev in pokazati ljudem, čemu vse so 
konji nekdaj služili in kako plemenita je 
ta žival.
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M.ercator Trgovski 
center Ajdovščina
Vipavska c. 6, Ajdovščina / odpiralni čas: od ponedelik-
do sobote: od 8. do 20. ure, nedelje: od 8. do 13. ure J C

NOVOST!
SEDAJ NUDIMO. TUDI POPRAVILO 

VSEH VRST REDUKTORJEV IN 
ELEKTROMOTORJEV

NAPREDNE TEHNIČNE REŠITVE

V NAŠI TRGOVINI NAJDETE :

»

n* jk (3

REDUKTORJI, ELEKTRO MOTORJI 
VERIGE, VERIŽNIKI IN ZOBNIKI, LETVE 

LEŽAJI VSEH VRST
LINERNA TEHNIKA, NA VOJNA VRETENA 

SKLOPKE, ZGLOBI 
JERMENI, JERMENICE 

TRANSPORTNI VALJČKI, VERIGE 
ELEMENTI ZA TE SNE NJE 

KOLESA
LEPILA, MAZIVA

PROFESIONALNO ROČNO ORODJE BETA 
ZAŠČITNA VARNOSTNA OPREMA BETA

AKCIJA AKCIJA AKCIJA AKCIJA 
TRENUTNO POTEKA AKCIJA 

PROFESIONALNAEGA ROČNEGA 
ORODJA BETA, DELOVNIH OBLEK

TEHIMPEX D.O.O., GORIŠKA CESTA 17, 5271 VIPAVA 
Tel.: 05/36 43 444, Fax.: 05/36 43 455 

vipava@tehimpex.si
a m mwww. tehimpex.si

Sobota, 29. maj, ob 10. uri

Ples not v 
otroški domišljiji

glasbena delavnica
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^oktetom castrum po Avstraliji

Melbourne lil
Čeprav si je Avstralijo za obljubljeno deželo izbralo na tisoče 
^vencev (no, mnogi si je v resnici niso sami izbrali, saj so se pp več 
%m čakanju v zbirnih centrih po Italiji in Avstriji, kjer so se po 
'kalnem prečkanju jugoslovanske meje praviloma znašli, vkrcali 
''aprvo ladjo, ki so jim jo ponudili), pa še vedno niso dosegali števila 
zseljencev iz večjih držav. Zato tudi Slovenci niso ustvarjali novih, 
iacionalno obarvanih četrti v Melbournu, pač pa so si domovanja 
lašli (in zgradili) tam, kjer so jim okoliščine omogočale.

hPato so precej, razpršeni, za vi 
M mesto pa to velja, da porabiš 
Wfobisk svojega prijatelja, roja 
jajinanj eno uro v eno smer. Da bi se 
'tndarle večkrat dobili, se pogovoi 

‘•»veselili, ohranjali svojo slovensko 
1 ogromnem talilnem loncu Avstra 
! tem primeru Melbourna), so si ve 
kupine, praviloma obarvane po reg 
»alnem poreklu in sorodstvu, zgrac 

društvene prostore (v bistvu pr 
tt^Vosestva). g prostovoljnim del 

® Plutjem) so gradili ob prostih ki 
L moškim pa so se pridru: 

‘udižene (družine), ki so poskrbele 
1 arai)o in vse potrebno, da se 'udarni:

vikend prelevil še v družabno srečanje. 
Po obisku vseh štirih klubov se človek 
ne more iznebiti občutka, da je šlo med 
temi društvi tudi za rivalstvo ali vsaj za 
tekmovalnost, katero društvo bo imeli 
več pokazati.

Druga nedelja okteta Castrum v 
Melbournu je bila rezervirana za nastop 
v največjem od vseh klubov - Planici. 
Toda še prej so ajdovski pevci obogatili 
mašo, ki jo je v slovenskem verskem sre
dišču v območju Kew daroval pater Ciril 
Božič. In če so bili pri gradnji lastnih 
društvenih prostorov Slovenci tekmo
valni, so bili enotni pri gradnji skupne, 
slovenske cerkve, oziroma verskega sre
dišča. Gonilo je predstavljal legendarni 
pater Bazilij, ki si je od škofije izboril v 
dolgoročni najem za simbolično ceno 
večjo stavbo. Vanjo so se, po temeljiti 
prenovi, zatekali številni Slovenci, ki so 
s trebuhom za kruhom in brez prebite 
pare v žepu pristali v Melbournu. Tudi 
po 45 rojakov je živelo v zgradbi. Ker so 
bili to v glavnem mladeniči, jim hormo
ni, kljub trdem delu, niso dali miru in so 
se začeli ozirati za dekleti, avstralskega 
ali drugega rodu, kar je bilo pač v do
segu. Pater Bazilij se je zavedal, da so 
Slovenci v mešanem zakonu lahko kaj 
hitro izgubljeni za slovensko skupnost, 
zato je ukrepal. V dvorani, ki so jo iz
kopali na mestu nekdanjega teniškega 
igrišča in nad njo zatem zgradili še cer
kev, je začel, na splošno začudenje, tudi

sam organizirati plesne prireditve in 
nanje vabil slovenske družine z godni
mi dekleti. Torej je imel pater Bazilij ob 
vsem pastoralnem in prosvetnem delu 
med izseljenci v Avstraliji tudi nekakšno 
ženitovanjsko posredovalnico - kot kaže 
uspešno, saj smo spoznali kar nekaj za
koncev, ki so se na ta način spoznali. Ime 
patra Bazilija (Albina Valentina) še da
nes izgovarjajo z velikim spoštovanjem - 
za velike zasluge ga je odlikoval (posmr
tno) odlikoval tudi tedanji predsednik 
Slovenije Milan Kučan. Med duhovnimi 
voditelji zasledimo tudi ajdovskega roja
ka patra Nika Žvoklja, ki je slovenski mi
sijon sv. Cirila in Metoda vodil med leti 
1990 in 1992. Vladimir Godec, tudi sam 
nekoč 'podnajemnik' pri patru Baziliju, 
mi je razkazal celotno versko središče 
in me popeljal tudi do bogato založene 
knjižnice, ki premore kar 6000 naslovov 
slovenskih knjig, včlanjenih pa ima 300 
bralcev. V neposredni bližini deluje tudi 
dom za starejše, v katerem jesen življe
nja preživlja 30 Slovencev. Oktet jih je po 
maši razveselil s kratkim programom.

Sledila je pot do društva Planica, ki se 
ponaša z največjimi prostori med vsemi 
slovenskimi društvi. Najprej je bil kon
cert mišljen kar v klubskih prostorih, 
toda ker so prijave strmo naraščale, so

dogajanje preselili v zares veliko dvora
no. Glas o dobri zabavi, ki jo je po slo
venskih društvih v Melbournu uprizar
jala vipavsko - dolenjska naveza, je pač 
opravil svoje. Tudi Planica ima balini
šče, pet stezno pokrito dvorano, pa stal
no razstavo o delovanju društva ter šte
vilne druge prostore, tudi za dopolnilni 
pouk materinščine (Lucija Srnec je v tem 
času obhajala kar 30 - letnico učiteljeva
nja). Preden smo začeli s programom, so 
nas pogostili - pri nas nismo navajeni, 
da bi pred koncerti jedli, toda kaj hitro

Toyota Verso je na testu EuroNICAP 
spet potrdila prestižno varnost 
in edina med tekmeci osvojila 

:dic. Družinski 
ik pa v sebi skriva še 

ileg zanesljivosti in 
slike k edinstvenemu 
nje prispeva tudi 

g udobna prostornost, ki jo zdaj 
dopolnjujejo še tempomat in 

( aluminijasta platišča.

Menite, da varnost nima cene? 
Imajo - in to ugodno.

” ^ ‘ j

AVTOSELECT
industrijska cesta 9, 
Kromberk, Nova Gorica 
<05)3306070

smo se navzeli tamkajšnjih navad, saj 
veste, prazen Žakelj ne stoji pokonci!

Glede na to, da naj bi Planica, vsaj po 
imenu, združevala gorenjske rojake, je 
Castrum svoj program dopolnil s sklad
bami s planinsko tematiko, pa čeprav 
smo med obiskovalci prepoznali tudi ve
liko Primorcev, ki so že bili na koncertih 
po drugih društvih, pa tudi prekmursko 
narečje je bilo pogosto zastopano.

Ob koncu dobrega žura, kjer so 
Slovenci, kljub večinoma zavidljivim 
letom, živahno in neumorno vrteli so
plesalke v izbranih večernih toaletah 
po plesišču, se je približal čas neizbe

žnega slovesa. Sledile so seveda zahva
le - oktet Castrum predsednici društva 
Planica Meti Lenarčič, podpredsedniku 
Fredu Toplaku in njegovi ženi Anici, ki 
sta opravila največ prevozov slovenske 
ekspedicije po Melbournu in okolici, ter 
seveda seveda glavnemu organizatorju 
našega Petru Mandelu. Castrum pa je 
prejel posebno plaketo Zveze slovenskih 
društev za zasluge pri širjenju kulture 
v slovenski skupnosti države Victorije 
in se pripravil za selitev v glavno mesto 
pete celine.

Edo Pelicon (prihodnjič Canberra).

10. obletnica okteta 

Castrum
Vipava, 15. maja -10 let v življenju človeka ni veliko, tretji, četrti 

razred osnovne šole, prvo obhajilo.

*W^^eset let za društvo, za pevski 
■zbor, za oktet? V primerjavi z 

J&rffr nekaterimi sestavi, ki imajo 50, 
60 letno tradicijo tudi ni veliko. Vendar 
teh 10 let za oktet in dirigentko Nadja 
Bratina veliko pomeni - pomeni naj
manj to, da je bil projekt ustrezno za
stavljen, da je bil resen. Pomeni, da je 
tudi po začetnem entuziazmu ohranil 
vitalnost, prebredel otroške bolezni in

da diha s polnimi pljuči. Pomeni, da so 
bili cilji jasno zastavljeni in realno dose
gljivi. Pomeni, da so se našli pravi lju
dje. Deseta obletnica je vsekakor dober 
razlog za dober koncert in tako je tudi 
bilo - ob polni dvorani in obeh županih, 
mag. Ivanu Princesu Marjanu Poljšaku, 
ki sta poleg predstavnikov nekaterih 
drugih zborov jubilantom izrekla čestit
ke. ep

Marku Kolencu v 
spomin
Naš jubilejni koncert smo si zastavili kot model celovečernih na
stopov, ki smo jih tako uspešno izpeljali v kar sedmih slovenskih 
društvih v Melbournu, Canberri in Sydneju.

P 1 lorej, najprej koncert zbora z 12 
H do 15 skladbami, potem skupno 

JL prepevanje okteta in ansambla 
Mi trije, nakai glasba za ples z vsemi 
dodatki in vložki, kot so nastopi posa
meznih solistov. Skratka, sproščen žur. 
Tako naj bi bilo tokrat.

Žal nas je tik pred nastopom ob ju
bileju v Vipavi dosegla vest, da je tra
gično umrl harmonikaš in vodja an
sambla Mi trije Marko Kolenc. Vsi, ki 
smo ga poznali in z njim tri tedne delili 
njegov neuničljivi humor in predvsem 
njegovo predanost glasbi, ki se ji je bil

sposoben posvečati cel dan, dan za 
dne, smo bili ob tem šokirani. Morebiti 
pa ga le nismo uspeli prav spoznati in 
je bilo njegovo zatekanje v glasbeni svet 
samo beg iz realnega sveta, kjer ni vse 
tako kot na harmoniki - samo ustre
zne tipke pritisneš in oglasi se želena 
melodija. Markotovi prsti harmonike 
ne bodo več objeli. Umrl je človek, ki so 
mu glasbo sojenice položile v zibko, ta
lent, ki je glasbo resnično čutil in živel. 
Jubilejni koncert smo zato kljub vsemu 
izpeljali in ga posvetili njegovemu spo
minu. Oktet Castrum



Za lep izgled prostora že 20 let z 

Dekorativo Nada
12 maja 2010 je minilo natanko 20 let od odprtja prve specializirane trgovine hišnega tekstila v 
Ajdovščini. Leta 1990 je na Štrancarjevi ulici 9 v Šturjah odprla vrata trgovina Dekorativa Nada.

ernarda Bavčar Žen je v tistih 
/' -^poslovno pionirskih časih pogu- 

JmJF mno vstopila v podjetniške vode. 
Sprva je v majhnem, komaj dobrih 20 
m2 velikem poslovnem prostoru, pro
dajala enostavne zavese, ki so jih proi
zvajala izključno slovenska podjetja. Ta 
so bila Velana, Induplati Jarše in Ideja 
Kamnik. Drugih proizvajalcev takrat v 
Jugoslaviji tudi ni bilo, uvožene stvari pa 
so bile drage in zaradi uvoznih procedur 
tudi težko dostopne.

Kmalu se je izkazalo, da sama proda
ja metraže ne zadošča željam kupcev. 
Potrebno je bilo zagotoviti tudi zahtev
nejše storitve. Začelo se je z oddajanjem 
zaves v dodelavo, krojenje in šivanje 
zunanjim sodelavcem, kar pa je vzelo 
ogromno časa pred in po delovnem času

trgovine. Najemodajalec poslovnih pro
storov, Ivo Kranjc, je prisluhnil željam 
po širitvi in oddal v najem še sosednji 
prostor. Tako je Dekorativa Nada dobila 
lastno šivalnico s prvo zaposleno šiviljo. 
Želje strank so se sčasoma večale, zato 
se je bilo potrebno izobraževati na sej
mih, pri novih dobaviteljih ter iskati 
nove ideje v tujini, ki je bila takrat kar 
nekaj korakov pred nami, predvsem v 
oblikovanju zaves. Uvoz se je sprostil, s 
tem pa dostopnost do novih izdelkov in 
znanj, ki jih je bil slovenski kupec željan.

»Vsa znanja o šivanju zaves smo si mo
rali pridobiti sami. Stranke so prihajale 
k nam z raznimi fotografijami zaves iz 
tujih revij. Nismo imeli šablon, s kate
rimi bi si olajšali delo. Porabili smo kar 
nekaj metrov blaga, da je zašita zavesa

izgledala tako, kot smo si želeli,« se za
četkov spominja lastnica Bernarda.

Tudi razširjeni prostori so z leti posta
jali premajhni, predvsem šivalnica. Ko 
se je na sosednji Goriški cesti pokazala 
priložnost za nakup lastnega poslovne
ga objekta, se je trgovina z elektroma- 
terialom hitro spremenila v sodoben 
trgovski lokal s prostorno šivalnico in 
pomožnimi prostori. Obseg poslovanje 
se je širil in zaposleni sta bili še trgovka 
in še ena šivilja. V takem obsegu zapo
slenih trgovina deluje tudi danes.

V trgovini Dekorativa Nada lahko da
nes najdete vse vrste zaves - od klasič
nih nagubanih zaves, zaves s čipkami, 
vitraž, panelnih zaves, gubanih rolojev, 
zaves na rinke ali zanke, plisejev, lamel

nih zaves do vseh vrst karnis, prtov in 
dekorativnih blazin, ki polepšajo vaš 
dom. Pred soncem se zaščitite s pe
strim izborom senčil, svojo jedilnico pa 
okrasite s prti iz različnih materialov 
v sodobnih barvah. Novost v ponud
bi so preproge in tapete, ki se vračajo 
kot modni hit v evropskem prostoru. 
Svetovanja izkušenih prodajalk in šivilj 
ste lahko deležni v trgovini z bogato iz
biro razstavljenih vzorcev ali pa ob na
ročenem obisku in svetovanju na vašem 
domu.

'Pustite prostoru, da zapleše v igri sve
tlobe in barv' je slogan, ki predstavlja 
slog oblikovanja prostora. Kvaliteta sto
ritev pa je odlika trgovine Dekorativa 
Nada. Tradicija se nadaljuje. Ko starejše 
že zajeda utrujenost in zdravje, vstopa 
nova generacija mladih z novimi ideja
mi in elanom. Za Dekorativo Nado velja: 
že 20 let in še naprej!

db

u DEKORATIVA
20LET

20% POPUST 
NA IZDELAVO

ZA NAROČILA OD 20.MAJA DO 20 JUNIJA 2010

Društvena razstava
Ajdovščina, 14. maja - Foto klub Veno Pilon je v avli Dvorane prve slovenske vlade postavil že sedmo 
razstavo svojih članov, ki se s fotografijo kakorkoli ukvarjajo, naj si bo ljubiteljsko, ali pa bolj strokovno 
in tematsko.

članov, ki po pravilniku kluba lahko za
vzamejo največ dva panoja, kjer lahko 
poljubno predstavijo svoje stvaritve iz 
objektiva. Sami fotografije tudi uokviri
jo in postavijo.
Nekateri člani ajdovskega foto klu

ba tudi samostojno razstavljajo, drugi 
se spet udeležujejo skupinskih razstav 
drugod po Sloveniji. Mnoge posnetke 
ajdovskih fotografov je moč zaslediti 
tudi v različnih časopisih.
Razstava bo na ogled do konca maja.

tekst: Emil Milan Fras, 
foto: Valter Kranjc

Vista po starem (
Vipava, 7. maja - Številnim dogodkom ob koncu prejšnjega tedna se 
je na petek pridružila še vista - oziroma 'seznanitev vojaških obve- 
znikov s pravicami in dolžnostmi', kot se nekdanji nabor po noverfi 
imenuje.

Vvojašnico v Vipavo so pova- 
bili 146 fantov letnika 1992.

T Seznanili so jih z možnostmi 
sodelovanja v slovenski vojski kot so za
poslitev, prostovoljno služenje vojaškega 
roka, pogodbena rezerva in štipendi
ranje. Seveda je bila to priložnost tudi 
za ogled vojaške opreme in oborožitve

slovenske vojske. Da bodo lažje prenesi' 
napore celodnevnega rajanja, so poskT 
beli tudi vojaški kuharji.

Kot je običaj, so se naborniki v Vipa/ 
podali z okrašenimi vozovi in v popol
danskem času poskrbeli Za Živahne)!' 
utrip Vipave, Ajdovščine in svojih krV 
jev, iz katerih izhajajo. ef
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Mladi čebelarji z OŠ

Dobravlje tudi letos
v •

uspesm
Člani čebelarskega krožka z OŠ Dobravlje so se tudi letos ud |č' 
žili tekmovanja mladih čebelarjev. Tokrat ga je Čebelarska z 1? 
Slovenije organizirala v Cerkljah na Gorenjskem v sodelovanju 5 
tamkajšnjo Osnovno šolo Davorina Jenka ter Čebelarskim društJ ^ 
Cerklje v soboto, 8. maja.

^■T^okratno tekmovanje je bilo že 
triintrideseto zapored, udeležilo 

Jk pa se ga je rekordno število učen
cev, kar kaže na vse večje zanimanje 
za čebelarstvo pri-mlajših generacijah. 
Sodelovalo je več kot 500 tekmovalcev 
iz 82 čebelarskih krožkov. Za takšno za
nimanje za čebelarstvo pri mladini gre 
zahvala tudi Čebelarski zvezi Slovenije, 
ki delo čebelarskih krožkov v zadnjih 
letih podpira z literaturo in čebelarsko

opremo.
Letos je naj j. 

žek zastopalo os 
učencev. jal 
Capuder in And 
Bratina ter Maj Pi 
Pah°r in Mat 
Bone so teki 
vali v mlajši h 
goriji, v srednji 
sta nastopila 
para: Mark Štor 
Samo Gregorčič 
Jan Likar in A 
Novinc.
Močan motiv 

udeležbo čebel: 
kov na tem drž 
nem tekmova 
je tudi nagrada 
osvojeno zlato 
znanje. V sodi 
vaniu s podjet 
L O real Slovenija 
Čebelarska

tudi letos mladim čebelarjem, ki 
na tekmovanju izkazali kot najbo 
dosegli zlato priznanje, podarila s 
lami naseljen panj.
Najvišje število točk v svoji skup 

zato zlato priznannje sta prejela 
Capuder in Andraž Bratina, vsi 
naši fantje pa srebrna priznanja. N 
brenči, leti in medi!



Latnik | številka 99 | 21.5.2010

Grče Društva upokojencev 

Ajdovščina
Svoj visoki življenjski jubilej, devetdeset in več let je do konca marca praznovalo več članov Društva 
upokojencev Ajdovščina.Leta tečejo, pa nič ne rečejo. Nekateri so pri svojih letih še vedno vitalni in 
polni življenja.

••^ruštvo vsakega člana, ki dopolni 
■tako častitljivo letnico rojstva 

obišče.Veseli so našega obiska 
in ob obisku se prikrade na njihov obraz 
topel in veder nasmeh.

Zelo radi se vračajo nazaj v mladost in 
pripovedujejo svoje življenjske izkušnje.

Marija Černigoj, Ajdovščina, 
rojena 1919

Na obronku Trnovskega gozda leži 
Predmeja in tam je luč sveta zagleda- 
ii Marija. V rani mladosti je izgubi
la mamo. Vso odgovornost in toplino 
mame ji je nudil oče. Bil je delaven in 
skrben. V rani mladosti seje zagledala v 
Cndlovega fanta. Igral je na harmoniko 
in siP°veselicah služil kruh. V zakonu 

«y/'ma;erodila hči Ivanka. Prišla je dru
ga svetovna vojna. Mož je kod zavedni 
Slovenec odšel v partizane. Leta 1943 so 
Nemci požgali celotno vas. Odšli so v 
^gnanstvo v Ozeljan. Po osvoboditvi so 
s'vAjdovščini zgradili skromen, topel 
dom. Družina seje povečala, dobila sta 

dčer Marinko in sina Dušana.
Poskrbela sta, da so se otroci izšolali 

In si uredili topel dom. V enaki meri ji 
vračajo ljubezen.
Terezija Curk, Ajdovščina, 
rojena 1919

3 ^režija se je rodila na veliki kmetiji 
P v vasi Ustje. Bila je ena izmed sedmih 
•< otrok. Otroštvo in mladost je preživljala 
P Pravtam. Rdeči zublji so 8. avgusta 1942 

zajeli vso vas. Fašisti so požgali tudi nji

hovo hišo. Bila je v cvetu mladosti, pol
na upanja in ljubezni. Spoznala je fanta 
s Slapa, med njima je zagorel plamen lju
bezni in ju popeljal na skupno življenj
sko pot. Prvo domovanje je bilo v tako 
imenovanem Ajdovskem gradu. Mož se 
je zaposlil kot šofer. Z pridnim delom in 
Vero, da bosta svoji družini uredila topel 
dom, sta začela z gradnjo hiše. Rodili so 
se jima hčerka Alenka ter sinova Peter 
in Pavel.

Jesen življenja preživlja s hčerkino 
družino. Veselje in v ponos so ji vnuki 
in pravnuki.

Danica Čebron, Brje, 
rojena 1920

Na Brjah je Danica privekala na svet 
kmečkim staršem, Jožefi in Alojzu. 
Mladost je preživela na kmetiji. 
Gospodinjskih spretnosti se je učila v 
Gorici. Ko se je začela 2. svetovna vojna, 
se je vključila v NOB. Po osvoboditvi se 
je zagledala v sovaščana Jožeta in leta 
1949 stopila na skupno življenjsko pot. 
Imela sta pet otrok. Danes so ji v veselje 
vnuki in pravnuki sinov Kazimirja in 
Aleksandra. Do odhoda v dom Starejših 
občanov je živela v domači hiši s sinom 
Kazimirjem.

Marjan Kalin, Plače, 
rojen 1917

V Plačah se je pred triindevetdesetimi 
leti rodil kmečkim staršem sin Marjan.

Po starših je podedoval kmetijo in se 
odločil, da si bo vsakdanji kruh služil s 
kmetovanjem.

Svojo življenjsko sopotnico je izbiral 
kar nekaj časa, saj je bil velik veseljak in 
poln

domislic. Ko je končno pristal v za
konskem stanu, se jima je rodila hčerka 
Jelka, pri kateri uživa jesen življenja.

Cvetka Polanc, Predmeja, 
rojena 1920

V lepi gorski vasici Predmeji se je v va
ški gostilni, pri Štemčevih, pred devet
desetimi leti rodila Cvetka. Bila je ena 
izmed osmih otrok.

Je zelo drobna, a žilava ženička. 
Življenjske spomine pripoveduje tako 
živo, da si ob njenih besedah lahko sli
kaš podobo tistega časa. Življenje ji ni 
prizanašalo. Mlada se je zagledala v 
Polančevega fanta Franca. Poročila sta 
se in dobila hčerkico, ki pa je, po hudi 
bolezni med drugo svetovno vojno, 
umrla. Sreča pa ji ni bila naklonjena, saj 
je hudo zbolela tudi sama, pa še mož, ki 
je kasneje umrl v bolnišnici v Firencah. 
Leta 1944 so jo Nemci odpeljali v inter
nacijo.

Po drugi svetovni vojni se je še enkrat 
poročila.

Sedaj je v Domu starejših občanov v 
Novi Gorici. Jesen življenja ji krajšajo 
številni sorodniki.

Rozalija Brecelj, Ajdovščina, 
rojena 1920

Rozalija se je rodila v Otoščah pri 
Lozicah, kmečkim staršem. Doma je 
bilo pet otrok. Pri dvanajstih letih je 
izgubila očeta. Rosno mlada je bila pri
siljena zapustiti rodno vas in šla služit 
kruh v Trst. Tik pred drugo svetovno 
vojno se je vrnila domov. Vključila se je 
v NOB in sodelovala kot aktivistka.

Leta 1946 so priredili na Policah v 
Ajdovščini tako imenovani miting za 
celo Primorsko. Zbralo seje veliko ljudi. 
Za pijačo in jedačo je skrbel mladenič, 
doma iz Žapuž, in za pomoč zaprosil 
tudi Rozalijo. Med njima je preskočila 
iskrica ljubezni in kmalu sta si oblju
bila večno zvestobo. V zakonu sta se 
jima rodila hčerka Mirka in sin Bojan. 
Zaposlena je bila na občini Ajdovščina, 
v podjetju Fructal in nato v tovarni 
Mlinotest, kjer je ostala do upokojitve.

Vitalna in polna življenjske energije 
danes živi s hčerkino družino.

Filip Barič, Ajdovščina, 
rojen 1920

Luč življenja je zagledal v Biogradu 
na moru. Skupaj še z dvema bratoma je 
mladost preživljal v Dalmaciji. Ko je pri

šla druga svetovna vojna, se je že 1941 
leta priključil partizanom in po kon
čani vojni šel v vojaško šolo. Dobil čin 
takratnega kapetana I. klase. Služboval 
je v Kopru, kod komandir voda. Pot ga 
je zanesla v Ajdovščino. Tu si je ustvaril 
družino. Rodili sta se jima dve hčerki in 
sin. 1955 leta je nastopil službo v pod
jetju Primorje in mu ostal zvest vse do 
upokojitve. Jesen življenja mu krajšajo 
tudi vnuki in vnukinje. jv

Inetova mojstrovina
Kot nisem nekako mo
gel, da bi ne za večno 
ovekovečil, takisto si ni
sem mogel kaj, da ne bi 
še zapisal teh par vrstic 
in vsem bralcem časni
ka Latnik razbobnal, da 
ima župnijska cerkev 
sv. Vida v Podnanosu 
nov obredni stol.

■■FJ^er je njegov 'predho- 
lljk dnik' svoje odslužil, 

na željo podna- 
noškega župnika Dominika 
Brusa novega izdelal ' tišler’ 
Ivan Žvokelj - Ine iz zaselka 
Dobrava v KS Podnanos. Da 
gre za mojstrovino, ki je plod 
zamisli in delo rok omenje
nega mojstra obdelave lesa, 
lahko na lastne oči preverite 

v cerkvi sami ali pa na fotografiji le - tega, tik preden se je podal na pot v šembijsko 
cerkev. Svoj 'krst' je obredni stol doživel ob letošnji birmi.

Tekst in foto: Ksimeroni

Ob 20. obletnici delovanja 

TAMBURAŠKEGA ORKESTRA DANICA 

VABIMO

Vse ljubitelje tamburaške glasbe, da se nam pridružijo' 

na jubilejnem koncertu.

Koncert bo v soboto, 22. maja, ob 20. uri, 

v samostanski cerkvi v Vipavskem Križu.

Gostje večera:

MPZ Janez Svetokriški in oktet Pobritimi

Zahvala
Mitja Kravos

Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in vsem, ki ste se od 
njega poslovili v takem številu.

Mama Milka, brat Zdenko, sestri Magda in Marta z 
družinami
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Nagrajenci i/ prejšnje Številke:
1. nagrada, flaškon vina:
Janez Žvokelj, Sanabor 18, 5271 Vipava
2. nagrada, flaškon vina:
Marjan Makovec, Goriška c. 47,5270 Ajdovščina
3. nagrada, flaškon vina:
Majda Škapin, Vojkova 27, 5271 Vipava ViPAVA

Rešitve križank do 14. A. 2010 na naslov 
Nova Nova d.o.o., (ioriška cesta A4, 5270 Ajdovščina. 
Med izžrebance bomo izžrebali tri flaškone vina iz. 

vipavske kleti

Za vsakogar nekaj

Teden vseživljenjskega učenja - petnajstič

Zl

V
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^n^pava, 17. maja - Začel se je teden vseživljenjskega učenja, ki ga je Ljudska uji>' 
verza Ajdovščina pripravila že petnajstič. V okviru jubilejnega tedna so prinj-A 

vili več kot 60 brezplačnih delavnic in predavanj, kjer je vsakdo lahko našel kaj za^' 
Slovesno odprtje Tedna vseživljenjskega učenja se je zgodilo v Kulturnem dorO1’ 

v Vipavi. Program so oblikovali zborček iz vrtca Vipava, Tamburaški orkester 
Draga Bajca Vipava, vokalna skupina Stomažanke ter Folklorno društvo Vipavi- 
Ob tej priložnosti so razglasili rezultate nagradnega likovnega in literarnega nateče' 
ja na temo 'Vseživljenjsko učenje in jaz'. Večer je minil v znamenju milonge oivrarf^ 
v ritmih tanga. j-1

Spomladansko čiščenje skladišča
Vse sobote v Maju

Stoli že od 5C,

vrata kuhinjskih elementov že od 2€,

mize že od 1 0C,

Sobotni akcijski urnik: 8.00-12.00h

V LIPA Outlet najdete veliko število eksponatov kuhinj po izjemnih cenah

Salon Lipa Outlet
pom - pet 10.00h-17.00h
* Ponudba velja za elemente v vrednosti do 15€ !

En
element 
po želji 

GRATIS *

(pl LIPA
POHIŠTVO

since J 9] 3
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